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Compassie Catering  

maakt deel uit van Brasserie ’t Klavertje Vier 

Prijs is van belang, smaak is zaligmakend 

Brunch 

Bruiloft 

High tea 

Jubileum 

Buffetten 

Barbecue 

Koffietafels 

Amusebuffet 

Bedrijfsfeesten 

Familiefeesten 

En nog veel meer… 
 

Alles wordt op maat gemaakt 

en naar uw wensen aangepast 

Compassie Catering 

Markt 35 5531 BC Bladel – Tel. 0648048846  

 www.compassiecatering.nl 

 
 

http://www.compassiecatering.nl/
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Voorwoord wethouder  
 
 

Loesje van de 
bekende posters 
schreef het al: 
“Vergrijzing:  
de collectieve 
levenswijsheid is 
groter dan ooit”. En zo 
is het natuurlijk ook. 
Met een ledenaantal 
van zo’n 1300 
senioren is er een 
enorm bereik en een 

even groot potentieel aan kennis en ervaring 
beschikbaar. Daarom vind ik de ontwikkeling 
zo mooi die zichtbaar is geworden de 
afgelopen jaren binnen KBO Bladel.  
Gelukkig biedt het programma van de KBO 
nog steeds heel veel mogelijkheden tot 
ontmoeting en ontspanning. Als ik zo het 
ledenblad bekijk, dan valt de diversiteit in het 
aanbod op. Dat lijkt me ook heel belangrijk - 
en niet zo gemakkelijk - met inmiddels twee 
generaties senioren die ook nog eens 
allemaal verschillende behoeften hebben! 
Want een doorsnee senior bestaat uiteraard 
niet. 
Naast ontmoeting en ontspanning zie ik dat 
de KBO heel duidelijk meebeweegt met de 
vele, soms ingewikkelde, veranderingen in 
de omgeving. Zoals bijvoorbeeld het 
toenemend aantal (oude) ouderen, 
toenemend individualisme, veranderende 
overheidstaken, bezuinigingen en in zijn 
algemeenheid een complexer wordende 
maatschappij. Maar gelukkig ook meer 
samen vormgeven en samen kansen 
benutten.  
De afgelopen jaren heb ik gezien hoe de 
KBO Bladel flexibel meebeweegt en zich 
inzet om de belangen te behartigen van 
senioren in Bladel en hoe zij bijdraagt aan de 
kwaliteit van leven. De 150 vrijwilligers die 
zich dagelijks inzetten voor de leefbaarheid 
in Bladel doen dat onder andere door te 
ondersteunen, te adviseren, te klussen, te 
vervoeren, eigenlijk te veel om op te 
noemen. Deze maatschappelijke functie is 
 - naast het ontmoeten - van onschatbare  
 

 
 
 
waarde bij het mogelijk maken van de wens 
van al die ouderen om zo lang mogelijk op  
een prettige manier in hun vertrouwde 
omgeving te willen blijven wonen. De KBO 
helpt in belangrijke mate bij het voorkomen 
van sociaal isolement, iets wat helaas vaak 
op de loer ligt, zeker bij alleenstaande 
ouderen.   
Ik heb er vertrouwen in dat KBO Bladel ook 
in de toekomst een zeer waardevolle 
bijdrage zal kunnen en willen leveren aan het 
welzijn - in brede zin - van al onze senioren.  
Die collectieve wijsheid zal daartoe goed van 
pas komen! 
Ik dank het bestuur en alle vrijwilligers voor 
hetgeen zij mogelijk maken. 

 
Joan Veldhuizen 
wethouder 

 
 
 

Voorwoord Ton Goossens 
 

60 jaar!  
Voor onze 
vereniging een 
mijlpaal om bij stil te 
staan. Toen Janeke 
Walen in 1956 de 
eerste voorzitter 
werd van de 
Bladelse Bond van 
Ouderen en 
Gepensioneerden 
waren er 44 mensen 

lid. Nu, in 2016, heet de vereniging 
K(atholieke) B(ond)voor O(uderen) Bladel en 
telt de vereniging maar liefst 1300 leden. In 
al die jaren heeft de vereniging een hechte 
band gehad met de Bladelse bevolking en nu 
nog. En dat moet zo blijven. Steeds is er een 
bestuur geweest dat, samen met vele 
vrijwilligers, activiteiten voor hun leden 
organiseerde. In de loop der jaren zijn er veel 
andere soorten activiteiten bij gekomen. Men 
is cursussen gaan geven en er worden 
lezingen gehouden om de leden in staat te 
stellen de ontwikkelingen in  
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de maatschappij bij te houden.  
De leden kunnen een beroep doen op 
ouderenadviseurs, belastinginvullers en 
cliëntondersteuners, die daarvoor de 
benodigde opleidingen gevolgd hebben. Er is 
op het gebied van welzijn en zorg de laatste 
jaren enorm veel veranderd. Op zaterdag  
21 mei wordt door onze vereniging op dat 
gebied een speciale themadag gehouden.  
U bent daarbij ook van harte welkom.  
Luister en praat mee. Maak gebruik van die 
mogelijkheid. Onze leden kunnen ook 
gebruik maken van alle diensten die binnen 
onze vereniging aangeboden worden en er is 
een ruime keuze aan vaste wekelijkse en 
maandelijkse activiteiten op het gebied van 
sport en ontspanning. Ik ben enorm trots op 
onze vrijwilligers die dat allemaal mogelijk 
maken en roep alle inwoners van Bladel op 
om zondag 22 mei naar Den Herd te komen 
en met eigen ogen te ervaren wat er bij onze 
vereniging allemaal mogelijk is. U mag zelf 
aan vele activiteiten meedoen, u kunt naar 
de muziek komen luisteren, u kunt er dansen 
en er wordt een toneelstuk opgevoerd. Wil je 
een leuke dag meemaken, kom dan naar de 
open dag / doe mee dag van KBO Bladel.  
 
Ton Goossens, voorzitter 
 

 
Gerda Gijsbers  ‘koeien in weiland’ 

 

 
     Willy van Rooy 

Een stukje geschiedenis 
 
In mei van het jaar 1956 werd de Bond van 
Ouderen en Gepensioneerden in Bladel 
opgericht. In dat jaar gebeurde er echter nog 
veel meer. 

 
Op 5 januari werd het eerste journaal op de 
televisie uitgezonden. 
 
Op 14 februari werd de Elfstedentocht 
gereden. Vijf deelnemers kwamen tegelijk 
over de eindstreep. 
 
Op 4 mei werd het Nationaal Monument op 
de Dam onthuld. 

 
De Egyptische president Nasser 
nationaliseerde het Suezkanaal. Daardoor 
ontstond de Suezcrisis. Omdat de Britten en 
de Fransen gedeeltelijk eigenaar van dit 
belangrijke kanaal waren en bang waren dat 
het belang van de internationale scheepvaart 
in het geding zou komen, bedachten 
Frankrijk, Engeland en Israël een 
aanvalsplan om het kanaal terug te 
veroveren. De aanval kwam er ook maar 
onder internationale druk moest de strijd 
worden gestaakt. Een vredesmacht van de 
Verenigde Naties moest de vrije doorvaart 
door het Suezkanaal garanderen. Door deze 
gebeurtenissen hadden wij een aantal 
autoloze zondagen omdat de aanvoer van 
brandstof schaars was. 

 
Op 8 augustus kwamen meer dan 260 
mijnwerkers om het leven bij een brand op 
1000 meter diepte. Deze kolenmijn lag in 
Marcinelle bij Charleroi. 

 
Op 11 augustus overleed de kunstschilder 
Jackson Pollock door een auto-ongeluk. Hij 
was bekend om zijn Action Painting. Hij liet 
bijvoorbeeld de verf direct uit het blik lopen 
en spetterde en spatte met of zonder kwast. 

 
IBM bracht de eerste computer met een 
harde schijf op de markt. De unit was zo 
groot als een tweedeurskoelkast.  
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Op 23 oktober kwamen burgers in de 
Hongaarse hoofdstad Budapest in opstand 
tegen de overheersing door de Sovjet-Unie.  
 
Op 4 november vielen Sovjettroepen met 
veel militair machtsvertoon de stad binnen. 
Duizenden Hongaren ontvluchtten hun land. 
Nederland liet 300 vluchtelingen binnen. 

 
In Nederlands Nieuw-Guinea werd militair 
ingegrepen toen een inheemse 
bevolkingsgroep in opstand kwam.  
Er vielen 150 slachtoffers. 
 
In november werd de eerste professionele 
videotaperecorder in Amerika in gebruik 
genomen. Zo hoefden live-uitzendingen door 
de tijdsverschillen in dat grote land niet 
meerdere keren na elkaar live te worden 
uitgezonden. 

 
Gebedsgenezeres Greet Hofmans kreeg tot 
ongenoegen van Prins Bernhard te veel 
invloed op koningin Juliana. Het huwelijk 
kwam in gevaar en de regering moest 
ingrijpen. 

 
De film “Rock around the Clock” van Bill 
Haley maakte het beest in onze jeugd 
wakker. Onze autoriteiten raakten in blinde 
paniek bij de eerste nozemrellen. 

 

Wat gebeurde er in 1956 in Bladel? 
 

Vanuit de gemeente is er weinig gebeurd dat 
jaar. Er werd wel veel nagedacht en 
voorbereid (bouw van een zwembad, aanleg 
van een nieuw sportpark, reconstructie van 
de markt, stichting van een R.K. 
Kleuterschool) maar gerealiseerd werden die 
plannen pas (veel) later. 

 
De WVK werd opgericht. 
In bijna 60 jaar tijd heeft de WVK-
groep tal van ontwikkelingen 
doorgemaakt. Die hebben het 
karakter van de organisatie 
bepaald. In 1956 begon de WVK-
groep als zorginstelling. In de 
eerste decennia stond de zorg 
voorop. Mensen met een 
beperking moesten verzekerd zijn 

van passend en aangenaam werk in een 
beschermde omgeving. 
 
Aan de Provinciale Commissie voor de 
werkeloosheid werd verzocht om de aanleg 
van een zwembad met recreatieoord als 
werkgelegenheidsproject uit te voeren.  
Het dichtstbijzijnde zwembad lag in  
Veldhoven.  
De inwoners van Bladel en omgeving waren 
dus genoodzaakt een bad te nemen in een 
ven of een beek, wat uit het oogpunt van 
zedelijkheid en volksgezondheid streng af te 
keuren was. Ook na het werk in de 
sigarenfabriek was het nodig dagelijks een 
bad te nemen. Bovendien had toen maar  
1% van de woningen een bad- of 
douchegelegenheid. 
Aan de Nederlandse Heidemaatschappij 
werd opdracht gegeven de nodige 
voorbereidingen te treffen: grondonderzoek, 
inmeten, waterpassen, opmaken van 
plannen en tekeningen, kostenbegroting, 
enz. 

 
De mogelijkheden van het stichten van een 
bejaardencentrum werden onderzocht.  
“Praktische moeilijkheden als 
woningschaarste en gebrek aan 
huishoudelijke hulp doen in vele gevallen 
een toestand ontstaan waardoor het vaak 
niet mogelijk is een goede verzorging van 
bejaarden te verzekeren.” 
Het Provinciaal Opbouworgaan Noord-
Brabant stelde in 1956 een onderzoek in. 

 
Op 22 november dient het bestuur van de 
pas opgerichte Bond voor Bejaarden en 
Gepensioneerden een verzoek om subsidie 
in bij Burgemeester en Wethouders.  
De ondertekenaars van dit verzoek, 
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A. Walen en H. Rooiakkers geven “met 
verschuldigden eerbied te kennen dat 
ondanks een behoorlijke contributie de 
kosten van zaalhuur, verwarming en 
verlichting en verschillende consumpties, 
enz. de kosten niet door de contributie kan 
worden gedekt. Reden waarom voornoemd 
bestuur beleefd verzoekt om voor 1957 in 
aanmerking te komen voor een subsidie van 
400 gulden.” 

 
 
 

Voorzitters vanaf 1956 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
Janeke Walen 
voorzitter 1956-1965 
 

Adrianus (Janeke) Walen werd op zaterdag  
4 oktober 1884 op de Voorste Hoef 9 in 
Bladel geboren als enige zoon van Adriaan 
Walen, *Bladel 1851, schoenmaker, †Bladel 
1895 en Helena Kroonen, *Bladel 1851, 
landbouwster, overleden in 1909. Janeke 
had twee zussen: Hendrika, *Bladel 1882 en 
Johanna Maria, *Bladel 1886. De kinderen 
waren respectievelijk 12, 10 en 8 jaar oud 
toen hun vader overleed. 
Janeke trouwde (na 1909) met Anna Jacoba 
(Ant) Fabrie, die op 12 november 1884 in 
Diessen werd geboren als vierde van de 
negen kinderen van Adriaan Fabrie, 
*Hilvarenbeek 1847, landbouwer, sedert 
1890 in Het Bosch in Bladel en Adriana 
Cornelia Vingerhoets, *Diessen 1851. 
Ant en Janeke gingen wonen in de 
Schoolstraat. Hun huwelijk bleef kinderloos. 

 
Nadat Janeke rond 1897 bovenmeester Piet 
Loos een hand had gegeven, ging hij in een 
sigarenfabriek aan de slag. Nadat hij een 
volleerd sigarenmaker was geworden had hij 
tevens geconstateerd onder welke slechte 
omstandigheden er voor een klein loontje 

gewerkt diende te worden. Hij vond 
medestanders in Harrie van Beers (‘den 
Ome’) en Janus Castelijns uit de 
Zwartakkers. Gedrieën hebben ze het 
aangedurfd om zich in te spannen om te 
komen tot een sterke bond ter bestrijding van 
de asociale toestanden onder de 
werknemers. In augustus 1916 werd de 
Afdeling Bladel en Netersel van de 
Algemene Bond Voedings- en 
Genotmiddelen (in de volksmond: de 
sigarenmakersbond) opgericht. In januari 
1917 werd een definitief bestuur gekozen en 
dat bestond uit: 
- Janeke Walen, voorzitter; 
- Lindert Antonis (‘de Spie’), *Bladel 1871, 

secretaris; 
- Harrie van Beers, *Bladel 1885, 

penningmeester; 
- Janus Castelijns, *Valkenswaard 1882, 

lid; 
- Jan Daniëls (‘Mozes’), *Bladel 1887, lid. 
Er was geen enkele andere industrie in deze 
omgeving en iedere werknemer kon daarom 
lid worden van deze bond. Op een enkeling 
na deed men dat ook en zo telde de 
vereniging al gauw 300 leden. Maar liefst  
33 jaar stond Janeke Walen aan het roer van 
de sigarenmakersbond, die in 1976 haar 
diamanten jubileum vierde, waarbij de bijna 
92-jarige nestor van de vereniging nog eens 
in de bloemetjes werd gezet. In een 
dankwoord zei Janeke: “Hoewel er zeer, zeer 
veel bereikt is mogen we niet op onze 
lauweren rusten, want ook in deze geldt het 
spreekwoord ‘Rust roest’ en dat kan erg 
gevaarlijk zijn.”  
 
Janeke Walen maakte 30 jaar, van 1919 tot 
1949, met een onderbreking van drie jaar 
gedurende de bezettingstijd, deel uit van de 
gemeenteraad van Bladel en Netersel. Vanaf 
augustus 1945 tot 6 september 1949 was hij 
wethouder, tevens locoburgemeester. 
Werklozen hadden zijn speciale aandacht.  
In de gemeenteraad diende hij een voorstel 
in om te komen tot een algemene 
werkverschaffing. Die bestond uit het 
omspitten van gemeentegrond en het 
aanplanten van bossen. Zijn voorstel werd 
gesteund: onder meer de bossen aan de 
Bossingel zijn hiervan het resultaat. Hij was 
als wethouder later niet iemand die met geld 
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smeet, maar zaken die uitgevoerd dienden te 
worden moesten goed gedaan worden. 
Daarvoor moest geld beschikbaar zijn. 
 
Van 1941 tot 1967 was Janeke Walen 
kerkmeester. Bijna een kwart eeuw samen 
met Dorus Dirks. De staat van het 
kerkgebouw en de stimulering van de 
godsdienstige verenigingen hadden zijn 
speciale aandacht. Wie kon er in 1956 beter 
voorzitter van de R.K. Bond van Ouderen en 
Gepensioneerden worden dan hij? Na de 
dood van zijn vrouw Ant was Janeke blij in 
1964 in Huize Kempenland te kunnen gaan 
wonen. Hij had grote waardering voor de 
verzorging die hij daar kreeg. Hij was er de 
vriend van iedereen. Op zaterdag 2 maart 
1968 kreeg Janeke Walen bezoek. Van 
Koninklijke Fanfare L’Union die hem een 
serenade kwam brengen in verband met het 
verkrijgen van de pauselijke onderscheiding 
Pro Ecclesia et Pontifice. Daar bleef het niet 
bij. Op vrijdag 29 april 1977 kwam 
burgemeester Henk Breeveld naar Huize 
Kempenland. Niet met lege handen maar 
met de eremedaille in goud verbonden aan 
de Orde van Oranje-Nassau, bestemd voor 
Adrianus Walen. Janeke was er (weer) 
verguld mee. 
Ziekte en een ongeval op hoge leeftijd 
maakten ziekenhuisopname in Eindhoven 
noodzakelijk. Janeke bleef er, naar zijn aard, 
nuchter onder. Tot zijn overlijden aldaar op 6 
februari 1978. Op donderdag 9 februari 
daaropvolgend werd hij in Bladel begraven. 
 
Janeke Walen: sterk van karakter, principieel 
en tactvol, met een luisterend oor en wijze 
raad voor de velen die vertrouwen in hem 
stelden. 

Kee van Gool, kaartclub 1962 

 
Kaartclub, 1962 
 

             
Trudy Zegers  ‘Vrouwenhoofd’  
 

De viering van het 5-jarig bestaan  
in 1961 
 

“De feestvergadering van het vijfjarig 
bestaan, gehouden op woensdag 12 juli 
1961, werd begonnen met een Heilige Mis 
met algemene Heilige Communie uit 
dankbaarheid, die werd opgedragen door 
onzen Zeer Eerwaarde heer Pastoor. 
Na de H. Mis volgde een goed verzorgde 
koffietafel, keurig verzorgd door het 
Vrouwengilde, in het Parochiehuis dat in een 
bloementuin was omgetoverd. Dadelijk na 
het verzorgen van den inwendigen mens 
werd overgegaan tot de jaarvergadering. 
Na de opening door de voorzitter met een 
woord van welkom aan de leden voor de 
trouwe opkomst, heette hij met name onzen 
Zeer Eerwaarde heer Pastoor welkom, die 
van zijn zeer drukke werkkring nog tijd heeft 
vrijgemaakt om op deze enigszins feestelijke 
vergadering aanwezig te zijn. Omdat zijn tijd 
zeer beperkt was, vroeg zijn Eerwaarde al 
spoedig het woord, wat hem dan ook gaarne 
door de voorzitter verleend werd. Na een 
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hartelijke felicitatie stelde de Zeer Eerwaarde 
spreker onze vereniging ten voorbeeld, 
omdat hierin alle rangen en standen 
vertegenwoordigd zijn. Hij prees de 
samenwerking, die zeer voorbeeldig 
genoemd mocht worden en wenste de 
Bejaardenbond een gestadige groei toe. 
Daarna deed de Penningmeester verslag 
over het afgelopen boekjaar, waaruit bleek 
dat ook het financieel gedeelte van onze 
vereniging groeiende is. De Voorzitter 
nodigde drie leden uit om boeken en 
bescheiden te controleren, welke taak door 
de leden J. Manders, C. Hollebekkers en 
C. Raes werd uitgevoerd. De notulen van de 
laatste algemene vergadering met het 
jaarverslag van de secretaris werden zonder 
aanmerking goedgekeurd. De aftredende 
leden van het bestuur werden bij acclamatie 
herbenoemd. Zij namen de benoeming 
weder aan. 
Dan komt er uit de vergadering de vraag of 
het nog geen tijd wordt om een vlag aan te 
schaffen. De Voorzitter antwoordt dat het 
door het Bestuur wel is overwogen, maar 
gezien de grote kosten daarvan zijn ze er 
nog niet toe overgegaan een voorstel 
daartoe te doen. Algemeen is men van 
oordeel dat het wel gewenst is. Na wat 
overweging wordt besloten om van ieder lid 
vijf maanden lang 50 cents extra te vragen 
om de kas niet totaal uit te putten, wat met 
algemene stemmen werd goedgevonden. 
De Voorzitter sloot daarop de vergadering 
met een hartelijk woord van dank aan allen 
voor de medewerking aan de groei en bloei 
van den Bejaardenbond.  
 
Om half 7 ’s avonds had de eigenlijke 
feestvergadering plaats, waarvoor ook 
verschillende plaatselijke verenigingen waren 
uitgenodigd. Ze waren bijna allen present 
met een felicitatie en een geldelijke blijk van 
waardering, hetgeen door onze vereniging 
op zeer hoge prijs werd gesteld. 
Deze feestvergadering had een zeer 
aangenaam en gezellig verloop door het 
optreden van een drieling uit Tilburg, die 
onze oud-adviseur kapelaan Zegers had 
bezorgd en die ook zeer goed in de smaak 
vielen bij de aanwezigen. Ook het trio uit 
Hooge Mierde, met schetsen en 
voordrachten, had zeer grote belangstelling 

en het daverend applaus was daarvoor een 
overtuigend bewijs. 
Na een kort woord van oud-adviseur 
kapelaan Van Beers sloot de Voorzitter deze 
feestelijke vergadering met een hartelijk 
woord van dank, vooral ook aan de 
genodigden voor de getoonde belangstelling 
voor onze Vereniging.” (Jan van Gerven, 
secretaris, in: Notulenboek 1959-1979) 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
Bart Groeneveld 
voorzitter 1965-1974 
 

Bartholomeus Groeneveld werd op 
woensdag 14 juni 1893 in Leiden geboren. In 
1912 werd hij ingeloot in militaire dienst. 
Gerechtigheid en orde stonden hoog in het 
vaandel van Bart. Daarom meldde hij zich in 
1915 aan bij de Koninklijke Marechaussee. 
Zijn eerste standplaats werd Bergeijk waar 
hij zijn eerste Brabantse woord leerde: 
‘streuf’(pannenkoek). Vervolgens was Bart 
gestationeerd in Asten. Op 1 januari 1925, 
inmiddels gehuwd met Dora Verstappen, 
vestigde hij zich in Bladel, in de kazerne van 
de brigade Koninklijke Marechaussee in de 
Sniederslaan (thans Bito-winkel). Bart en 
Dora kregen zeven kinderen. Lang mocht 
hun huwelijksgeluk echter niet duren: 
Theodora Verstappen overleed in 1932 op 
36-jarige leeftijd aan tuberculose. Op 4 
november van dat jaar hertrouwde Bart 
Groenenveld met Grada Geertruida Burgers, 
*Gendt-Millingen op 23 april 1900. Samen 
kregen ze twee kinderen. In 1933 werd Bart 
overgeplaatst naar Etten-Leur om in 1937 
naar Bladel terug te keren. Maar niet voor 
lang. Bij het uitbreken van de Tweede 
Wereldoorlog in mei 1940 moest hij ter 
bescherming van koningin en regering mee 
naar Engeland. Daar bleef hij tot oktober 
1944. Vooral over de tijd dat hij de kamer 
van minister Gerbrandy moest bewaken kon 
Bart later vol overgave vertellen.  
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De kazerne in de Sniederslaan, waar het 
gezin Groeneveld woonde, werd ingenomen 
door de Duitsers. Mevrouw Groeneveld, haar 
zes stiefkinderen (een was er overleden) en 
haar twee eigen kinderen moesten verhuizen 
naar Hulsel. Harrie Maas, hoofd der school in 
Eersel en in het begin van de eeuw 
schoolmeester in Bladel, verhuurde in Hulsel 
het huis dat hij van zijn schoonouders 
Josephus Verhoeven en Leonida van Vooren 
had geërfd. Maar ook aan grenscommies 
Dijkhof. De familie Groeneveld aan de ene 
kant van de gang en de familie Dijkhof aan 
de andere kant. Twee kinderen overleefden 
de oorlog niet. De oudste zoon overleed op 
19-jarig leeftijd aan tuberculose en de 
jongste dochter was in 1943 gestorven aan 
nekkramp, slechts vijf jaar oud. 
Terug in Nederland werd Bart Groeneveld 
benoemd tot adjudant van de Koninklijke 
Marechaussee. Na zijn pensionering in 1950 
stortte hij zich enthousiast in het 
verenigingsleven: in Hulsel, waar hij tot 1963 
woonde en daarna in Bladel waar hij ging 
wonen in de Deken Boexstraat 1.  
Hij had samen met zijn vrouw hun nieuwe 
huis nog maar goed en wel ingericht toen 
Bart werd benaderd voor het voorzitterschap 
van de KBO-afdeling Bladel. Lang hoefde hij 
daar niet over na te denken. In het voorjaar 
van 1965 nam hij de voorzittershamer over 
van Janeke Walen. Bart werd een fervent  
supporter van Bladella. Bij alle 
thuiswedstrijden van het vaandelteam zat hij 
op de tribune en hij bezocht, als hij vervoer 
geregeld kon krijgen, ook de uitwedstrijden. 
In augustus 1969 zat hij ‘In de Schijnwerper’, 
een rubriek in clubblad De Fakkel: 

 
 “Het was in de jaren dertig, toen de heer Piet 

van Sambeeck voorzitter was. Die riep de 
assistentie in van de marechaussee, toen 
nog in de Bladelse kazerne gestationeerd. 
Het was een wedstrijd tegen Bergeijk, van 
belang in de strijd om het kampioenschap en 
het zou zo druk worden dat hulp beslist nodig 
zou zijn. Ik werd daarvoor aangewezen 
omdat ik veel mensen uit mijn Bergeijkse tijd 
kende”. 
 
Gestoken in uniform, met witte ‘nestels’ 
(gevlochten koorden) en een hele ris 
blinkende knopen op de borst, een broek met 

wijde pijpen aan de bovenkant en glimmende 
laarzen tot aan de knieën, klaarde Bart 
Groeneveld deze klus in zijn eentje: Bladella, 
met z’n elven slechts ten dele. De wedstrijd 
eindigde in een gelijkspel: 1-1. 
Het was niet de enige keer dat Bart 
Groeneveld in De Fakkel stond. Jarenlang 
verzorgde hij de rubriek ‘puzzels’. Het 
bestuur van de voetbalclub bedankte hem 
daarvoor in het voorjaar van 1977: “Wij 
hebben steeds respect gehad voor de heer 
Groeneveld, dat hij op die leeftijd nog steeds 
actief aan de verzorging van ons clubblad 
meehielp. Namens bestuur en redactie 
danken wij hem zeer hartelijk voor de vele 
uren die hij voor ons clubblad heeft gewerkt. 
Wij wensen hem nog vele jaren toe in goede 
gezondheid.” 
 
Die wens werd, wat Bart aanging, 
gehonoreerd. In 1979 verhuisden Bart en zijn 
vrouw naar Huize Kempenland. Mevrouw 
Groeneveld overleed er, juist op de dag dat 
het paar samen hun 47ste trouwdag herdacht: 
op 4 november 1979. In de herfst van zijn 
leven vond hij in Huize Kempenland 
vriendschap en rust. Hij bracht zijn dagen 
door met kaarten maar vooral met het 
schrijven van gedichten en verhalen voor De 
Beiaard, het huisblad van Kempenland.  
Geen wonder dat een kleindochter het 
schopte tot dagbladschrijver! 
Bart Groeneveld overleed in Huize 
Kempenland op dinsdag 12 januari 1988.  
Op vrijdag 15 januari daaropvolgend werd hij 
in Bladel begraven. 
 
Bart Groeneveld: vriendelijk en attent 
volgens de een, dominant en dwingend in de 
ogen van anderen. In ieder geval: getekend 
door verdriet. 
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De viering van het 10-jarig bestaan 
in 1966 
“Jaarvergadering en tevens 
feestvergadering van den Bond van 
Bejaarden en Gepensioneerden op vrijdag 
1 juli 1966 in Zaal P. Vosters. 
Deze feestelijke dag werd begonnen met een 
gezongen H. Mis uit dankbaarheid om  
10 uur, met een opwekkend woord van de 
Geestelijk adviseur. Na de H. Mis namen 
vele leden plaats aan een flink voorziene 
koffietafel, zeer keurig verzorgd door diverse 
dames van verschillende Vrouwen-
verenigingen, in ‘Het Wapen van Bladel’. 
Nadat allen de inwendige mens goed 
verzorgd hadden en allen nog een extraatje 
hadden ontvangen, nam de voorzitter het 
woord. Hij herdacht onze overledenen en 
deelde mee geen lange toespraak te gaan 
houden, omdat er nogal wat af te handelen 
was. Hij verzocht de secretaris de notulen 
voor te lezen van de laatste algemene 
vergadering. Met luid applaus werden ze 
goedgekeurd. Ook de penningmeester kreeg 
na voorlezing van de verschillende 
inkomsten en uitgaven en het bekendmaken 
van het zeer gunstige kassaldo een 
daverend applaus. 
In het Bestuur kwam geen verandering, 
zodat W. Daniëls en J. van Gerven werden 
herbenoemd. Daarna kreeg de heer Mertens, 
lid van het hoofdbestuur, het woord. Spreker 
zette in duidelijke taal het doel en het nut van 
de Bejaardenbond uiteen en wees op de 
voordelen, die door de vereniging al werden 
verkregen en waarnaar door het  

hoofdbestuur, met zijn zeer bevoegde leden, 
nog steeds werd gestreefd. Verder wees 
spreker op de nieuwe Bijstandswet, die voor 
zeer velen een onbezorgde levensavond kan 
brengen. 
Ondertussen waren in ruime mate door de 
verzorgende dames diverse versnaperingen 
uitgedeeld, waarna de voorzitter, na 
gewezen te hebben op de avondvergadering, 
de morgen van deze feestelijke dag afsloot 
met de gebruikelijke Christelijke groet. 
 
Om 6 uur namiddag waren ook weer zeer 
veel leden aanwezig om deze feestelijke dag 
op aangename wijze voort te zetten.  
En ook nu waren de tafels weer ruim van 
versnaperingen voorzien. 
Veel verenigingen gaven blijk van 
belangstelling, vergezeld van stoffelijke 
gaven. Ook de Geestelijke en wereldlijke 
gezagsdragers gaven blijk van medeleven 
met onze vereniging. Door een cabaretgroep 
uit Helvoirt werd deze avond opgeluisterd 
met zang en voordrachten, die zeer in de 
smaak vielen van de aanwezigen, gelet op 
het luide applaus na elke akte van de keurige 
uitvoering. 
Ook de versnaperingen in de pauzes van elk 
stukje, aangevuld met een heerlijk glaasje, 
deden de stemming in de zaal toenemen. 
Om ongeveer half 11 sloot de Voorzitter de 
avond met een hartelijk woord van dank aan 
de artiesten van deze avond en een 
eveneens zeer hartelijk woord van dank aan 
de verzorgsters van deze feestelijke en zeer 
goed verzorgde avond.” (Jan van Gerven, 
secretaris, in: Notulenboek 1959-1979) 
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Harrie van 
Sambeeck 
voorzitter 1974-1974 
 

Henricus Cornelis Josephus (Harrie) van 
Sambeeck werd op woensdag 13 februari 
1907 in het oude Sniedershuis aan de Markt 
in Bladel geboren als achtste kind van 
schoenmaker/caféhouder Simon Joseph 
(Sjef) van Sambeeck, *Eersel 1869, †Bladel 
1940 en Anna Bernardina Rijken, *Eersel 
1873, †Bladel 1934. Harrie’s ouders hadden 
in het begin van de eeuw voor 900 gulden 
een gedeelte van het voormalige huis van de 
familie Snieders gekocht. Het huis had een 
ruime zolder, zo ruim dat die door een 
timmerman werd gehuurd om als werkplaats 
te dienen. Mogelijk leerde Harrie van hem 
daar de grondbeginselen van het timmervak. 
Indien dat inderdaad het geval is geweest, 
dan heeft hij balken staan schaven waar nu 
de biografische schetsjes voor de 
jubileumschakel worden geschreven 
(Marktstaete). 

 
Op 28 januari 1934 trouwde Harrie met Maria 
Elisabeth van Gompel, *Arendonk 28 
november 1910. Het paar kreeg een dochter 
die, voor ze een jaar oud was, haar moeder 
verloor: op 1 juni 1936. “Bij de pakken 
neerzitten,” was een uitdrukking die Harrie 
van Sambeeck niet kende; althans niet in de 
praktijk bracht. In de ledenvergadering van 
Fanfare L’Union op 29 november 1937 
“bracht de voorzitter een woord van dank 
aan den scheidende drapeau-drager  
J. Adriaansen voor hetgeen hij voor het 
gezelschap is geweest en heeft gedaan en 
wordt tot opvolger benoemd H. van 
Sambeeck”. Negentien jaar liep Harrie 
voorop wanneer de fanfare uittrok. In de 
Tweede Wereldoorlog, toen de huizenbouw 
stil lag en hij als timmerman geen emplooi 

vond, was hij werkzaam op het 
distributiekantoor in de Schoolstraat. 
Op maandag 9 augustus 1943 hertrouwde 
Harrie van Sambeeck met Catharina 
Johanna (Toos) van Bokhoven, *Eersel  
15 januari 1920. Uit dit huwelijk werden in de 
periode 1944 -1959 acht kinderen geboren: 
drie dochters en vijf zonen. Als uitvoerder bij 
een aannemer verdiende Harrie na de oorlog 
de kost voor zijn wassende gezin. Tot hij 
ontboden werd bij burgemeester Ballings, die 
hem vroeg of hij gemeentebode en tevens 
commandant van de vrijwillige brandweer 
wilde worden. Harrie aarzelde, besprak het 
met zijn vrouw en stemde toe. In januari 
1957 ging hij als zodanig aan de slag. “Het 
was een mooi vak, vooral omdat je met 
zoveel mensen in aanraking kwam. Ik 
hanteerde altijd het devies van mijn moeder: 
‘Wie goed doet, goed ontmoet’ en dat heeft 
prima gewerkt. Niet te gauw de mensen 
tegenspreken en op tijd weten te zwijgen.” 
 
Dat devies zal hem zeker ook van pas zijn 
gekomen bij zijn inzet voor het 
gemeenschapsleven in Bladel: 
 
- Twintig jaar voetbalde hij in het eerste 

elftal van Bladella; 
- Hij was voorzitter van deze vereniging in 

1926-1927; 
- Mede-oprichter van de plaatselijke 

bouwvakkersbond; 
- Idem dito van biljartvereniging Entre 

Nous; 
- Het vaandeldragerschap (reeds 

gememoreerd); 
- Harrie was lid van het Oranje comité; 
- Lid van de ‘Vrienden van het carillon’; 
- Marktmeester sedert 1967. 
 
Bij zijn naderend afscheid als gemeentebode 
en brandweercommandant op zaterdag  
4 maart 1972 belde een verslaggever van 
het Eindhovens Dagblad voor een gesprek 
aan bij Sportparkstraat 22: 
“Ik heb het altijd gezellig gevonden en ik zou 
het nog best ’n paar jaar willen doen”, zegt 
de heer H. van Sambeeck in Bladel aan de 
vooravond van zijn afscheid als 
gemeentebode en commandant van de 
vrijwillige brandweer ter plaatse. Op 13 
februari is deze geboren Bladelnaar 65 jaar 
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geworden. Hij vindt het jammer dat hij zijn 
zaakjes niet behoorlijk kan afronden omdat 
een oogaandoening hem thuishoudt maar als 
echte Kempenaar weet hij de zaken om te 
buigen naar de zonzij. “Wat weer niet wil 
zeggen dat een Van Sambeeck zich iets 
gauw uit zijn hoofd laat praten". Voorbereid 
op het onderhoud, haalt de scheidende 
functionaris een blocnote-vel met 
aantekeningen voor de dag: “Grootste brand: 
twee jaar geleden, de graansilo in Netersel. 
Meest gevaarlijke brand: het huis van de 
familie De Kort in 1959 waarbij wij met natte 
dweilen over het hoofd omdat we nog geen 
persluchtmaskers hadden, twee kinderen uit 
de dikke rook hebben gehaald. ‘Vieste’ 
brand: een boerderij op het Heeleind in 1948. 
Bij gebrek aan water hebben we toen het 
woonhuis kunnen behouden met emmers 
gier. In 1946 had de Bladelse brandweer 
maar twee pompiers, die op een 
zaterdagmiddag in Casteren met de 
handboog aan het schieten waren toen aan 
de Bleijenhoek drie stromijten aan het 
branden gingen. Het oude, op een Dodge 
gemonteerde Engelse pompje was niet te 
gebruiken en het blussen gebeurde op de 
middeleeuwse manier met tachtig in de buurt 
verzamelde emmers. De schoenen en de 
broek die toen zijn verbrand, heb ik nimmer 
vergoed gekregen”, grinnikt de heer Van 
Sambeeck die in 44 jaar lidmaatschap van 
de brandweer, waarvan veertien jaar als 
commandant, heel wat heeft zien 
veranderen. “Ons korps telt nu liefst veertien 
man met het diploma hoofdbrandwacht, 
negen eerste klassers en vier tweede 
klassers. Op de kringwedstrijden komen wij 
altijd goed voor de dag.” 

 
Op de dag van het afscheid was er 
’s middags om twee uur een vergadering van 
de regio waarbij de Kempen zijn 
aangesloten. Hierbij werd veel lof 
toegezwaaid aan de scheidende 
commandant H. van Sambeeck en de 
ondercommandant W. Daniëls. Om vijf uur 
kreeg de plechtigheid een meer openbaar 
karakter. Op het marktplein voor het 
gemeentehuis werd het commando officieel 
overgedragen aan de nieuwe commandant, 
de heer P. Hamers, technisch 
hoofdambtenaar te Bladel. De Koninklijke  

Harmonie zorgde daarbij voor opluistering, 
afgewisseld door het carillon. Burgemeester 
Ballings huldigde de scheidende 
commandant. “Onderscheidingen kan ik u 
niet meer geven, want die hebt u allemaal al, 
zowel van de koningin als van de 
brandweerorganisatie. We kunnen u alleen 
veel dank brengen en als waardering voor 
het goede werk een cadeautje aanbieden.”  
De onderscheidingen waar de burgemeester 
op doelde waren de eremedaille in zilver 
verbonden aan de Orde van Oranje-Nassau 
en het draagkruis van de Nederlandse 
Vereniging van Brandweercommandanten. 

 
Tijd voor Harrie om op zijn lauweren te 
rusten en zich te concentreren op zijn 
gezondheid? Wie zijn andere lijfspreuk kent: 
“Wie om hulp vraagt, help ik,” weet ook het 
antwoord. In het voorjaar van 1974 werd hij 
met volle instemming van de ruim 300 leden 
benoemd tot voorzitter van de 
Bejaardenbond. Ofschoon hij direct met volle 
inzet deze functie oppakte, was het hem 
ditmaal niet gegeven het  
“Van Sambeeckstempel” op deze organisatie 
te zetten. Voor onderzoek van zijn ogen reed 
hij op maandagmiddag 4 november 1974 
naar het ziekenhuis in Eindhoven. Daar werd 
hij getroffen door een hartstilstand. Op 
donderdag 7 november, de 65ste verjaardag 
van zijn broer Piet, werd Harrie van 
Sambeeck in Bladel begraven. 
Tot op heden zijn Harrie en Toos van 
Sambeeck-van Bokhoven het enige echtpaar 
van wie zowel de man als de vrouw deel 
uitmaakte van het bestuur van de KBO 
afdeling Bladel. Toos overleed op 7 juli 2006. 
Ze werd 86 jaar. 
 
Harrie van Sambeeck: van vele markten 
thuis. 
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Janus Adriaansen 
voorzitter  
1974-1984 
 

Adrianus (Janus) Adriaansen werd op 
dinsdag 11 april 1905 in Bladel  
(Sniederslaan) geboren als vierde kind van 
Adrianus (Jaon) Adriaansen, *Bladel 1866, 
landbouwer/caféhouder/werknemer 
boterfabriek, †Bladel 1955 en Elisabeth van 
de Sank, *Hoogeloon 1864, †Bladel 1935. 
Janus had twee broers: Jan, *1899 en Peer, 
*1902 en twee zussen: Nel, *1898, x Toon 
Rijken en Jana, *1907, x Gust Marien. Op 
dinsdag 21 oktober 1930 trouwde Janus in 
Diessen met Petronella (Nellie) 
Timmermans, die daar werd geboren op 7 
juli 1904. Direct na hun huwelijk zijn Janus 
en zijn vrouw aan de Sniederslaan 72, waar 
nu een Chinees restaurant gevestigd is, een 
schilderszaak en een winkel in galanterieën 
begonnen, later uitgebreid met meubelen.  
Uit hun huwelijk werden zes kinderen 
geboren: een zoon en vijf dochters. 
Je zou zeggen, na een hele dag op de ladder 
te hebben gestaan: tijd voor ontspanning. 
Dat gold ook voor Janus, alleen verwisselde 
hij zijn schildersoverall voor een net pak om 
na het avondmaal ter vergadering te 

   Foekje Wilkes ‘Drieluik met balkon’  

trekken. Vergaderen was zijn lust en zijn 
leven! 
De eerste vereniging waarvan Janus 
voorzitter werd was de schilders-
patroonsbond Sint Lucas, die in december 
1933 werd opgericht. Enkele maanden later 
kwam hij in gesprek met de directeur van de 
Middenstandsbond Den Bosch en toen ging 
het over het oprichten van een afdeling 
Middenstand in Bladel. De oprichting lukte, 
mede dankzij de inzet van Jan Verhoeven en 
Jan Tielemans op 6 juni 1934 en Janus zat in 
het voorlopig bestuur. Van 1947 tot 1957 
was hij voorzitter. In 1945 kwam Janus 
Adriaansen in de Noodraad van de 
gemeente en hij is daarna nog drie periodes 
gemeenteraadslid geweest. Eveneens in 
1945 volgde hij Willem van de Pas op als 
bestuurslid van het Wit-Gele Kruis. Deze 
functie bekleedde hij tot 1963. Van 1945 tot 
1975 was hij voorzitter van de stichting Hulp 
in Nood. In 1949 werd hij door burgemeester 
Goossens aangewezen om in het bestuur 
van het Borgstellingsfonds de gemeente te 
vertegenwoordigen in de Kamer van 
Koophandel. Van 1952 tot 1976 zat hij in het 
dagelijks bestuur. Op 1 februari 1955 kon er 
gestart worden met de Stichting Gezinszorg 
en de Stichting Maatschappelijk Werk. Van 
beide stichtingen is Janus tot 1971 voorzitter 
geweest. In 1956 werd hij ook nog eens tot 
voorzitter benoemd van het kringbestuur van 
de Dela in de Kempen en dat duurde tot 
1972. In het voorjaar van 1974 werd Janus 
penningmeester van de KBO afdeling Bladel. 
Nog datzelfde jaar ruilde hij de portemonnee 
voor de hamer door het schielijke overlijden 
van voorzitter Harrie van Sambeeck. Als 
voorzitter droeg hij er zorg voor dat ieder lid 
het zijne kreeg en dat niemand tekort werd 
gedaan, dat het er overal eerlijk aan toe ging 
en dat er zoveel mogelijk ontspanning aan 
de bejaarden werd geboden. Soms kon hij 
zich wel te bezorgd maken over de 
vereniging. 

 
Persoonlijk leerde schrijver dezes Janus 
Adriaansen kennen in de gebruikersraad van 
gemeenschapshuis Den Herd. Op 1 juni 
1979 woonde hij als vertegenwoordiger van 
de bejaarden van Bladel, voor de eerste keer 
een vergadering bij. Hij legde uit waarom de 
bejaarden pas toen deel uitmaakten van de 
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raad. Eerst hadden ze geprobeerd elders 
een onderkomen te vinden maar om allerlei 
redenen was men daar niet in geslaagd. 
Janus was het bestuur van het 
gemeenschapshuis dankbaar dat ze in het 
verleden en ook nu weer positief wilde 
meedenken over een huisvesting voor de 
bejaarden in Bladel. Hij zag vooral in de 
toenmalige bibliotheekruimte een 
onderkomen voor de bejaardenbond. Hij zou 
daar zeer content mee zijn. 
 
Op dinsdag 21 oktober 1980 werd de gouden 
bruiloft gevierd met kinderen en 16 
kleinkinderen. Begonnen werd met een 
Heilige Mis in de parochiekerk. Gelegenheid 
tot feliciteren bestond er voor iedereen in  
Het Wapen van Bladel aan de Marktstraat 
van 17.00 tot 18.30 uur. Dat werd, gelet op 
hun functioneren in de Bladelse 
gemeenschap, een drukte van belang. Door 
de paus was Janus enkele jaren eerder al 

gewaardeerd met de 
onderscheiding ‘Pro 
Ecclesia et Pontifice’. En 
de koningin bleef niet 
achter. Op woensdag 29 
april 1981 reikte 
burgemeester Henk 

Breeveld hem de 
Eremedaille in goud, 
verbonden aan de Orde van 

Oranje-Nassau uit. Op  
24 december 1982 werd 
Janus weduwnaar. 

 
In de jaarvergadering van 

maart 1984 trad Janus af als 
voorzitter van de Katholieke Bond van 
Ouderen, afdeling Bladel. De heer Maas, 
assistent-kringadviseur sprak lovende 
woorden aan het adres van de scheidende 
voorzitter. Hij feliciteerde hem met zijn 
onderscheiding, spelde hem de Zilveren 
Bondsspeld op en reikte hem de 
bijbehorende oorkonde uit. Er volgde een 
langdurig applaus, dat wel bewees dat Janus 
Adriaansen de onderscheiding dik verdiend 
had. Ook de heer Kortbeek, medewerker van 
het gecoördineerd Bejaardenwerk in de 
Kempen, feliciteerde Janus met de hoge 
onderscheiding. Een persoonlijk geschenk 
vergezelde zijn woord van afscheid. 

Tenslotte wilde Frie Roymans, de nieuwe 
voorzitter, ook nog wel een woordje zeggen 
tot zijn scheidende collega. “Ik zou heel kort 
willen zijn en zeggen: “Zo’ne goeie hebben 
wij nog niet gehad”, waarbij de zaal zich 
spontaan aansloot. “Heer Adriaansen, 
bedankt, heel erg bedankt voor al datgene 
wat u in de loop der jaren voor onze 
vereniging - of moet ik zeggen ‘Uw’ 
vereniging - gedaan heeft. Eén ding wil ik 
nog even memoreren en dat is uw gevoel 
van medeleven met uw medemensen. En 
dan nog speciaal met uw zieke en 
gehandicapte medemensen. Gelukkig sta ik 
hier niet met lege handen en ik kan u zeggen 
dat het bestuur u benoemt tot erelid van 
onze vereniging. Proficiat.” Hierna bood de 
secretaris nog een borreltje en een sigaartje 
aan, waarna de heer Adriaansen, duidelijk 
geëmotioneerd, nog een kort dankwoord 
sprak. En nog was het niet gedaan. Op 
voorstel van de algemene vergadering werd 
de scheidende voorzitter nog benoemd tot 
erevoorzitter van de Katholieke Bond van 
Ouderen, afdeling Bladel. 
Vanwege een handicap bracht Janus zijn 
laatste levensjaren door in Huize 
Kempenland. In het dorp werd hij niet vaak 
meer gezien. Het overlijden van twee 
kinderen in zijn laatste levensjaar bezorgde 
hem veel verdriet. Hij volgde hen op 
Koninginnedag 1996 en hij vond zijn laatste 
rustplaats op het parochiekerkhof in Bladel. 

 
Janus Adriaansen: een buitengewoon 
betrokken Bladelnaar. 
 

 

Nellie Hendrikx  “Herfstappels”  
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Willy van Rooy  ‘Dame met boek’  

 

De viering van het 25-jarig bestaan 
in 1981 
 
“Zilveren Jubileum Bejaardenbond werd een 
schitterend feest. 
Zaterdag 16 mei jl. bestond de 
Bejaardenbond, of zoals die nu voortaan 
genoemd wordt: de Bond voor ouderen en 
gepensioneerden, 25 jaar. Het bestuur had 
zich voorgenomen er een mooi feest van te 
maken en nu het voorbij is mogen we gerust 
zeggen dat ze volkomen in hun voornemen 
geslaagd zijn. 
Zoals te doen gebruikelijk werd de 
feestviering zaterdag om 14.00 uur geopend 
met een plechtige Eucharistieviering, die 
werd gehouden in de grote zaal van Den 
Herd. Op het podium werd een altaar 
geprojecteerd en Rector Renders, de 
geestelijke leider van de feestvierende Bond, 
ging voor in de Eucharistieviering en hield 
een fijne toespraak. De gezangen werden 
daarbij verzorgd door het bejaardenkoor. Het 
was een zeer mooie inzet van het feest, 
waarbij bijna 300 leden aanwezig waren. 
 
Na de H. Mis werd in de goed opgeknapte 
oude zaal de feestvergadering gehouden. 
Door de heer Jan Pijnenburg, die deze dag 
als ceremoniaris optrad, werd een 

welkomstwoord gesproken tot bestuur, 
genodigden en leden. Als eerste spreker 
kreeg de voorzitter, de heer Janus 
Adriaansen, het woord. Hij liet in het kort het 
verleden aan ons voorbijgaan en 
memoreerde met veel waardering zijn 
voorgangers als voorzitter. Te beginnen bij 
de heer Janeke Walen, die bij de oprichting 
tot eerste voorzitter werd gekozen. Daarna 
kwam de heer Bart Groeneveld, die 
eveneens 9 jaar aan het roer stond en als 
derde de heer Harrie van Sambeeck, die 
slechts korte tijd als zodanig mocht fungeren, 
omdat hij ons door de dood ontviel. Allen 
hebben zij zich bijzonder ingespannen om 
hun functie goed te vervullen. Ook zag de 
spreker naar het heden en de toekomst en 
gaf blijk met het bestuur samen bij elke 
gelegenheid die zich voordeed op te komen 
voor de ouderen. Vooral ook over de 
huisvesting was hij erg bezorgd. Hij dankte in 
deze ook het gemeentebestuur voor de 
goede samenwerking en vroeg blijvende 
aandacht voor dit aspect van bejaardenzorg. 
Hij wenste de aanwezigen een fijne feestdag 
toe. 
Als tweede spreker werd burgemeester Henk 
Breeveld ingeleid. Hij sprak over het boek 
Job: “In de ouden is de wijsheid en in de 
langheid der dagen het verstand”. Een juist 
woord dat geheel in overeenstemming is met 
de opvattingen in primitieve samenlevingen 
toen men oude mensen beschouwde als 
dragers der wijsheid. Zij immers hadden alles 
al eerder gezien, hadden praktische ervaring 
en wisten hoe bepaalde situaties met succes 
aangepakt moesten worden. Daarom waren 
zij een gewaardeerde en waardevolle hulp 
voor de gemeenschap. “Uw afdeling”, aldus 
burgemeester Breeveld, “kan veel en goed 
werk doen omdat u wijsheid en ervaring 
bezit.” 
Vervolgens was het woord aan de heer  
W. Weijmans, lid van het hoofdbestuur van 
het diocees Den Bosch. Na zijn speech 
kwam een aangename taak voor hem, 
namelijk de huldiging van de zes zilveren 
jubilarissen, allen van zeer hoge ouderdom. 
Helaas konden er slechts drie aanwezig zijn. 
Dat waren mevrouw M. Roijmans-Paridaans, 
mevrouw J. van Beers-van Bommel en de 
heer Arnold van Lierop, die met zijn 96 jaar 
de oudste is. De andere jubilarissen zijn 
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mevrouw A. Wouters-van de Hurk, mevrouw 
J. Hendriks-Fiers en de heer Bert de 
Bresser, ook allemaal in de 90. De 
aanwezigen kregen de zilveren bondsspeld 
als erkentelijkheid voor hun medewerking bij 
de oprichting en het 25 jaar trouw blijven aan 
hun afdeling. Ze waren er zo gezien wel een 
beetje trots op en dat mag ook gerust. De 
niet-aanwezigen werden daags na het feest 
bezocht door het dagelijks bestuur en kregen 
van hen de onderscheiding. Bloemen waren 
er natuurlijk ook bij. Dit was een korte maar 
toch wel fijne ervaring voor deze mensen. 
De receptie, die na deze feestvergadering 
werd gehouden, werd goed bezocht. Veel 
Ouderenverenigingen uit de omgeving en 
diverse Bladelse verenigingen lieten zich niet 
onbetuigd. Om 18.00 uur stond een goed 
verzorgde koffietafel gereed voor bijna 300 
aanwezigen, die het zich na zo’n drukke 
middag erg goed lieten smaken. 

 
En toen kwam de clou van de avond.  
Het bestuur had het aangedurfd om “Zonnig 
Brabant”, het operettegezelschap uit 
Eindhoven te charteren voor een opvoering 
van de operetterevue “Harten Troef”. En nu 
konden we meteen zien dat de nieuwe zaal 
van Den Herd geschikt is voor zulk een 
uitvoering. Nog nooit hebben we zoveel zo 
voldane mensen de zaal zien verlaten. Dat 
was inderdaad nog nooit in Bladel vertoond 
zoals sommigen zich uitdrukten om van hun 
fijne avond te getuigen. Dit gezelschap van 
65 personen heeft zich ingespannen om de 
oudere Bladelse mensen en de genodigden 
een bijzonder fijne, cultureel hoogstaande 
avond te bezorgen. Onder leiding van 
dirigent Frans van de Vorst werd er met zo’n 
overtuiging gemusiceerd en gezongen dat 
het een lust was voor het oor. En het oog 
kreeg zijn deel door de meer dan prachtige 
costumering en belichting; mogelijkheden die 
we in onze zaal niet durfden verwachten. Het 
pleit voor de grote voldoening die deze 
voorstelling schonk dat zelfs negentigjarigen 
er niet aan dachten om voortijdig huiswaarts 
te keren en prompt tot half twaalf bleven. Het 
applaus dat het gezelschap telkens in 
ontvangst mocht nemen was - dat kon men 
horen - hartelijk gemeend. Het was leuk om 
onder de pauze de mensen er over te horen 
praten. Druk pratend en lachend lieten ze 

merken zich kostelijk te amuseren met 
hetgeen ze hadden gezien. Wij ouderen in 
Bladel zijn in elk geval het bestuur dankbaar 
voor zo’n spectaculair slot van deze geheel 
geslaagde feestdag. 
De ceremoniaris Jan Pijnenburg dankte na 
afloop het gezelschap voor hun inzet om 
deze avond tot iets geweldigs te maken. Jan 
deed dat op zijn eigen manier en dat sloeg 
erg in bij het hele gezelschap. En toen hen 
daarna nog een eenvoudige koffietafel werd 
aangeboden, stond “Zonnig Brabant” perplex 
van de Kempische gastvrijheid, waar het 
geen gebruik is iemand na gedane arbeid 
met honger te laten vertrekken. 
En zo mag het bestuur van de Bond voor 
Ouderen, afdeling Bladel terugzien op een 
fijne en zeer geslaagde feestviering bij haar 
zilveren jubileum.”  
(Piet van Sambeeck, correspondent, in: De 
Kempenaer van 21 mei 1981) 
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Nolleke van Lierop 
zilveren jubilaris in 1981 
 
Arnoldus Gerardus (Nolleke) van Lierop werd 
op zondag 1 februari 1885 in Woensel 
geboren als zesde kind van Gerardus van 
Lierop, * Bladel 1845, dagloner, metselaar,  
† Arnhem 1901 en Anna Maria van Gerwen, 
* Bergeijk 1850. Liggend in het kraambed 
zag ze een kind, een eigen kind of een 
buurkind, te water raken. Ze sprong het kind 
na en redde het van de verdrinkingsdood.  
Ze liep hierbij een longontsteking op 
waaraan ze op 8 mei 1885 overleed. Nolleke 
was drie maanden oud. 
Met zijn broer Harrie, zes jaar oud, werd 
Nolleke op 21 mei daaropvolgend naar 
Bladel gebracht, waar ze opgevoed werden 
door hun tante Hendrica (Drika) van Lierop,  
* Bladel 1849, de jongste zuster van vader 
Gerardus. Drika was ongehuwd en woonde 
in een plaggenhutje (Heeleind). De Bladelse 
schilder Joseph Gindra maakte daar een 
schilderij van en wilde Drika er geld voor 
geven maar dat wilde ze niet en zei: “Bid 
voor dat geld maar wat voor mij.” 
 
Nolleke werd sigarenmaker. Op vrijdag 5 
november 1909 trouwde hij in Bladel met 
Johanna Seuntjens, die op maandag 30 april 
1872 in Bladel werd geboren als jongste 
dochter van Ludovicus Seuntjens en 
Johanna Lemmens, die een boerderij 
hadden in buurtschap Egypte. Het paar trok 
bij hen in. Ze kregen een zoon: Louis, 
* Bladel, 5 oktober 1911. Na het overlijden 
van zijn schoonouders werden Nolleke en 
Johanna eigenaar van de boerderij. 
Schoonvader Louis Seuntjens had in de loop 
der jaren nogal wat grond verkocht. Samen 
met zijn zoon kocht Nolleke geleidelijk aan 
weer veel grond terug. Na een lang en pijnlijk 
ziekbed overleed zijn vrouw Johanna in 
Bladel op 27 augustus 1924. Tante Drika 
overleed in Bladel op 7 juli 1926. Nolleke en 
Louis bleven op Egypte wonen. Louis 
trouwde op 19 oktober 1933 met Marie 
Castelijns, * Bladel 1911. Uit dit huwelijk 
werden in de periode 1935-1953 13 kinderen 
geboren. Nolleke hertrouwde op donderdag 
19 november 1942 met Johanna Maria 
(Sjoke) Walen die in Bladel werd geboren op 

16 juli 1886. Het paar betrok een woning in 
de Bleijenhoek op de plaats van het huidige 
huisnummer 31. Zijn zoon Louis had 
intussen al een groot gezin en omdat hun 
zoontje Frans (* 1944) wat ziekelijk was, 
namen Nolleke en Sjoke hem een paar jaren 
in huis. Nolleke vertelde veel over zijn leven 
aan zijn kleinzoon en zei dan steeds: 
“Onthoud het goed, jongen!” 
Op 4 april 1954 verloor Nolleke zijn tweede 
vrouw. Hij keerde terug naar Egypte, naar 
het gezin van zoon Louis. In mei 1956 stond 
hij mede aan de wieg van de KBO afdeling 
Bladel. Trouw bezocht hij de wekelijkse 
ontspanningsmiddagen om te kaarten en te 
keuvelen. Op 18 juni 1974 verongelukte zijn 
schoondochter bij een auto-ongeluk in 
Woerden waarna Nolleke zijn intrek nam bij 
een kleindochter, wonend in Egypte. 
Gelegen aan de rand van een uitgestrekt 
bosgebied genoot Nolleke zijn leven lang van 
de natuur. Hij heeft heel wat kilometers te 
voet afgelegd. Nolleke van Lierop was een 
diepgelovig, vriendelijk en behulpzaam man 
met een goed karakter die door zijn 
nageslacht op handen werd gedragen. 
Ondanks de vele tegenslagen is hij steeds 
met opgeheven hoofd en vertrouwend op de 
toekomst door het leven gegaan, tevreden 
met wat hij bezat en met wie hij was, graag 
een praatje makend, joviaal, goedlachs en 
ook hardwerkend. 
 
In oktober 1978 verrichtte ik onderzoek naar 
de bewoning van de Bleijenhoek rond 1900. 
Op bezoek bij Jan Seuntjens, wonend in het 
Luciagesticht in Luyksgestel, verwees die mij 
voor meer informatie naar Nolleke van 
Lierop. Het spijt me nu nog Jan’s advies toen 
niet opgevolgd te hebben. 
Nolleke werd rond die tijd opgenomen in het 
Verpleegtehuis. Ook daar werd hij door 
iedereen op handen gedragen. Op 16 mei 
1981 werd hij als zilveren jubilaris van de 
KBO afdeling Bladel in het zonnetje gezet, 
glimlachend van oor tot oor. Hij overleed op 
dinsdag 27 december 1983, bijna 99 jaar en 
de oudste inwoner van Bladel. Op vrijdag 30 
december daaropvolgend werd hij op het 
parochiekerkhof begraven. 

 
Nolleke van Lierop: een contente mens!  
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Frie Roijmans 
voorzitter 1984-1992 

 
Godefridus Cornelis (Frie) Roijmans werd op 
vrijdag 1 juni 1917 in Bladel (Sniederslaan 
56) geboren als vijfde kind van Johannes 
Hendrikus (Hein) Roijmans, *Reusel 1877, 
sigarenmaker, † Bladel 1952 en Johanna 
Maria (Miet ?) Groenen, *Bladel 1884, 
†aldaar 1981, dochter van Theodorus 
Groenen en Elisabeth van Gijssel. Frie had 
twee broers: Ludovicus Nicolaas, *Bladel 
1905, die kloosterling werd en Franciscus 
Theodorus Antonius, *Bladel 1912, die 
ongehuwd bleef en drie zussen, die jong 
overleden. 
Op dinsdag 28 juni 1944 trouwde Frie in 
Bladel met Henrica Allegonda (Riek) 
Adriaans, die in Bladel werd geboren op 
maandag 1 oktober 1917 als dochter van 
Gerardus Adriaans en Elisabeth Tijssen.  
Het paar betrok een deel van de woning van 
Frie’s ouders (Sniederslaan 58). Uit hun 
huwelijk werden in de periode 1945-1956  
zes zonen geboren. 
 
Op 15-jarige leeftijd, zoals toentertijd 
gebruikelijk, werd Frie lid van de RKVV 
Bladella. De jeugdafdelingen bestonden toen 
nog niet, want die hebben pas in 1934 heel 
summier hun ontstaan gevonden. Hij 
behoorde dus gewoon bij de seniorengroep. 
Aanvankelijk was hij doelman in Bladella 3 
en het was hem aan te zien dat hij het als 
zodanig nog heel ver zou kunnen brengen. 
Maar erg onverwacht kwam er een einde aan 
zijn plaats onder de lat. Op een zondag was 
de linksbinnen, om die oude term nog maar 
eens te gebruiken, geblesseerd en mede 
doordat de club niet zo rijk bedeeld was met 
linksbenige spelers, werd Frie uit het derde 
gehaald en zonder meer op de 
linksbinnenplaats van het eerste 

gedeponeerd. Hij deed dat, ondanks zijn 
jeugdige leeftijd, zo goed, dat meteen een 
vaste plaats in het eerste voor hem was 
weggelegd. Men was ervan overtuigd met 
hem een all-round voetballer te bezitten. 
Snel ontwikkelde hij zich tot een prominent 
voetballer die al spoedig gevreesd werd om 
zijn ontzaglijk hard en zuiver gericht schot. 
Dat Frie al heel spoedig in de hogere 
regionen bekend was, bleek wel uit het feit 
dat hij op 17-jarige leeftijd al als reserve werd 
aangewezen voor het zuidelijke IVCB-elftal 
dat speelde tegen de Duitse Jugendkraft bij 
gelegenheid van de opening van het nieuwe 
sportpark van Kaatsheuvel achter de huidige 
Efteling. Dat er na afloop van Kaatsheuvel 
naar Tilburg moest worden gelopen omdat 
de op houtgas rijdende ‘autobus’ niet 
verscheen, mocht de pret niet drukken. 
Jammer genoeg moest Frie reeds op jonge 
leeftijd, hij was net 22 jaar, zijn carrière 
staken vanwege een zogenaamd knietje.  
In die tijd was dat nog een gewaagde 
operatie, zodat hij daarvan afzag, 

 
Op 1 januari 1951 kwam Frie in dienst als 
administrateur aan de Gemeente 
Nijverheidsschool, zoals de lagere 
technische school (LTS) toen genoemd 
werd. De toenmalige dagschool werd 
bezocht door 111 leerlingen terwijl bovendien 
nog 108 leerlingen onderwijs genoten aan de 
avondschool. De personeelsbezetting van de 
school bestond toen uit directeur Oomen, 
zes leraren en een conciërge. Het onderwijs 
werd gegeven in het schoolgebouw aan de 
Burgemeester Goossensstraat (thans 
Oranjehof) maar de voorzieningen waren niet 
optimaal. De schaarse meubilering werd 
door de afdeling timmeren, door het maken 
van banken en kasten, in behoorlijke staat 
gebracht. Omdat leerlingen uit de 
zuidwestelijke Kempen de school bezochten, 
was er dringend behoefte aan een behoorlijk 
overblijflokaal. Door zelf zitbanken te 
vervaardigen en een kachel aan te schaffen 
kon de gang dienst doen als overblijflokaal. 
In die tijd diende een opslagplaats voor hout 
als administratieruimte maar die moest wel 
gedeeld worden met de directeur. Bijna 32 
jaar verzorgde Frie de schooladministratie. 
Ruim 15 jaar deed hij dat alleen. 
Vaardigheden die daarbij onmisbaar zijn, 
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zoals accuratesse, financieel inzicht en 
goede contactuele eigenschappen waren bij 
Frie Roijmans ruimschoots aanwezig. Naast 
zijn onmiskenbare zakelijke capaciteiten, 
maakte Frie vooral veel indruk door zijn 
warme belangstelling en hulpvaardigheid bij 
persoonlijke problemen. Hij was een 
vraagbaak op allerlei gebied en steeds stond 
hij iedereen met raad en daad terzijde. Op 
vrijdag 28 mei 1982 ging hij met pensioen. 
Het gemeentebestuur, tevens zijnde het 
bestuur van de gemeentelijke LTS, bood 
hem een afscheidsreceptie aan. 
Burgemeester Henk Breeveld, voorzitter van 
het schoolbestuur, had naast 
complimenterende woorden voor de 
scheidende administrateur een mooi cadeau 
voor hem meegebracht: de onderscheiding in 
goud van de eremedaille verbonden aan de 
Orde van Oranje-Nassau. Een daverend 
applaus getuigde luid van de instemming van 
de aanwezigen. Koninklijke Harmonie 
L’Union bracht de gedecoreerde 
administrateur ’s avonds een klinkende 
muzikale hulde. 

 
Deze onderscheiding had Frie niet alleen 
met zijn werk verdiend. In 1945 werd hij 
secretaris van voetbalvereniging Bladella. 
Gedurende 13 jaren vervulde hij die functie 
met een grote inzet, steeds het belang van 
de bloeiende en groeiende vereniging voor 
ogen houdende. Samen met voorzitter Piet 
van Sambeeck vormde hij een koppel voor 
wie niets teveel was. Jammer genoeg kwam 
daar door een broodbelegaffaire in 1955 een 
einde aan. Bij de viering van het 75-jarig 
bestaan van de voetbalclub in 1985 werd 
beiden, met Janus Lavrijsen, recht gedaan. 
Ze werden benoemd tot erelid van Bladella. 
Van 1954 tot januari 1963 was Frie Roijmans 
plaatsvervangend blokhoofd van de vrijwillig 
georganiseerde Bescherming Bevolking. Hij 
werkte bij deze organisatie samen met Jan 
van Laarhoven. 
Ongeveer acht jaar lang heeft hij zitting 
gehad in het Oranjecomité, samen met Theo 
Bonants en Steven Oomen en voor een 
groot deel het administratieve gedeelte 
verzorgd. 

 
Piet van Sambeeck wenste Frie bij zijn 
afscheid als administrateur in 1982 “een fijn 

afscheidsfeest toe en nog vele jaren om van 
een zeer verdiende rust te genieten met zijn 
vrouw Riek, die hem door al dat drukke werk 
toch wel veel heeft moeten missen”.  
Het vervolg laat zich raden. In het 
daaropvolgende voorjaar werd Frie 
penningmeester van de KBO afdeling Bladel, 
om een jaar later de voorzittershamer over te 
nemen van Janus Adriaansen. 
Blakend van energie blikte hij in het 
Eindhovens Dagblad van 3 september 1985 
met correspondente Sylvia van Zeeland 
vooruit: Hard werken om in 1986 naar 600 
leden te groeien. De Bladelse afdeling van 
de Katholieke Bond van Ouderen in het 
bisdom ’s-Hertogenbosch staat weer voor de 
aanvang van het nieuwe seizoen. Voorzitter 
Roijmans: “Het bestuur heeft alle zaken op 
een rijtje, dus niets staat een goede start in 
de weg. De Bladelse bejaardenbond is de 
laatste jaren flink gegroeid. We hebben nu 
550 leden. Ik moet dan ook zeggen dat we 
flink aan de weg timmeren om zoveel 
mogelijk mensen te bereiken. Ik hoop dat we 
in 1986 naar 600 leden groeien. We zullen er 
alles aan doen om dat getal te halen. Want 
er is plaats genoeg hier. Alle activiteiten 
vinden namelijk plaats in Gemeenschapshuis 
Den Herd en daar is voldoende 
accommodatie aanwezig. Op het programma 
staan: biljarten, het nieuwe spel koersbal, 
kaarten, volksdansen, stijldansen, zingen in 
het koor, gymnastiek, kienen, sjoelen, 
dammen en schaken. Regelmatig worden de 
leden uitgenodigd voor toneel-, film-, of 
cabaretvoorstellingen. Verder zijn de 
bedevaartstochten naar de Weebosch en 
Meerveldhoven erg in trek. Al met al gaan we 
weer een fijn seizoen tegemoet.” Een jaar 
later, op 2 september 1986, berichtte de 
krant dat het harde werken was beloond: de 
heer en mevrouw Bröcheler maakten het 
zesde honderdtal vol. Op 14 maart 1991 
werd Bastiaan Reijerkerk als 
zevenhonderdste lid in de bloemetjes gezet. 
Jammer genoeg eindigde het voorzitterschap 
van Frie in 1992 door bestuurlijke bonje. 
Hij overleed te Bladel op maandag 26 april 
1993. Riek overleed aldaar op 29 december 
2006. 

 
Frie Roijmans: leidde zijn leven welbesteed. 
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Marie van 
Overbeek-van der 
Meijden 
voorzitter 1992-1995 

 
Maria Helena (Marie) van der Meijden zag op 
woensdag 15 september 1920 het levenslicht 
in De Weebosch. In 1940 kwam ze naar 
Bladel om te gaan werken bij bakker Tinus 
Hoskens (Sniederslaan 75). Daar bleef ze tot 
haar huwelijk op woensdag 27 juni 1945 met 
Harrie van Overbeek, * 9 april 1915. Na een 
korte tijd in de Molenstraat gewoond te 
hebben verhuisden ze naar de Bleijenhoek. 
Daar runden ze een fietsenzaak. Uit hun 
huwelijk werden in de periode 1946-1956 zes 
kinderen geboren: een dochter en vijf zonen. 
Na het overlijden van haar man op 16 mei 
1968 hield Marie, met oudste zoon Jan, de 
zaak nog een jaar aan. Het was haar echter 
teveel. Het huis werd verkocht aan Martien 
en Maria Schippers, met uitzondering van 
een gedeelte, waar Marie met haar kinderen 
bleef wonen (Bleijenhoek 15). 

 
Op zaterdag 15 september 1990, Marie’s 
70ste verjaardag, stond loco-burgemeester 
Dré Craens ’s morgens op de stoep. Met een 
boeket bloemen en een koninklijke 
onderscheiding: de zilveren eremedaille 
verbonden aan de Orde van Oranje-Nassau. 
Marie ontving dat bijzondere 
verjaardagscadeau vanwege haar vele 
verdiensten voor de Bladelse gemeenschap. 
Van 1954 tot 1980 was ze lid van de 
vrouwenbeweging van het N.K.V.  
Vanaf 1965 was ze bestuurslid waarvan 
negen jaar als voorzitter (1971-1980). 
In het voorjaar van 1965 stond Marie aan de 
wieg van het dameskoor en in november 
1990 was zij een van de zes zilveren 
jubilarissen.  
De plaatselijke sportverenigingen, zoals de 
voetbalvereniging en de wielerclub, deden 
nooit vergeefs een beroep op haar. 
Jarenlang verkocht ze voor het Comité Hulp 
in Nood loten op de kermis. Ze was in touw 

voor bewoners van het bejaardenhuis en het 
verpleegtehuis. Daarnaast leverde Marie 
haar bijdrage aan de gemeenschap als 
collectante en als lid van diverse eenmalige 
plaatselijke comités. 
 
Schrijver dezes had in 1977 het genoegen 
met Marie te mogen samenwerken in het 
feestcomité bij gelegenheid van het gouden 
priesterfeest van pater Henk Smets. Taken 
werden onder de comitéleden verdeeld, 
waarbij Marie de zorg op zich nam voor de 
versiering van de drie huldebogen, één bij 
het woonhuis van de pater (Bleijenhoek 53), 
één bij de ingang van de kerk en één bij de 
ingang van Den Herd alsmede de versiering 
van dennenboompjes, geplaatst langs de 
route van huis naar kerk. Samen met een 
groep dames kweet ze zich voortreffelijk 
deze taak. Op zondag 17 april was in Bladel 
te zien dat er iets bijzonders aan de hand 
was, ook al was de jubilaris in geen velden of 
wegen te bekennen! 
 
En dan was er, last but not least, de 
Katholieke Bond van Ouderen, afdeling 
Bladel. Begin jaren ’80 lid geworden, werd 
Marie in 1984 in het bestuur gekozen waarna 
ze werd benoemd tot vice-voorzitter.  
Op 10 augustus 1990 vertelde ze in het 
Eindhovens Dagblad over haar werk: “Als ik 
ouderen gelukkig zie, word ik het zelf ook”.  
Elk jaar tegen het einde van de 
zomervakantie maken zo’n 180 mindervalide 
ouderen en een groep hoogbejaarden uit 
Bladel en Netersel een tocht door de 
Kempen. Een van de organisatoren is 
mevrouw Marie van Overbeek. Voor haar is 
dus niet veel vakantie weggelegd. “Eigenlijk 
is het zo dat iedereen nu op vakantie is en 
wij gewoon doorwerken. Maar ik vind dat niet 
erg, want het is wel prachtig werk. Het eerste 
wat de mensen zeggen na afloop van de 
tocht is: “Nou, tot volgend jaar maar weer” en 
“Waar hebben we dit aan verdiend?” Dit 
soort dankbaarheid maakt dat ik me steeds 
weer met liefde en plezier inzet, want als ik 
zie dat die mensen een gelukkige dag 
hebben, dan ben ik zelf ook gelukkig.” 
De Bladelse KBO-afdeling is eigenlijk best 
trots op haar jaarlijkse Kempentocht. En dat 
mag ook wel, want het is niet zomaar een 
tochtje. Maar liefst 51 vrijwilligers vervoeren 
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met hun eigen auto de ouderen, die ze aan 
huis ophalen en weer afzetten. “We steken 
altijd heel veel energie en uren in het goed 
organiseren van deze tocht. Ik denk dat het 
daaraan te danken is dat we op zoveel 
vrijwilligers een beroep kunnen doen. We 
kunnen zoveel chauffeurs krijgen als we 
maar willen.” Marie van Overbeek is blij dat 
ze zoveel kan doen voor de Bond. “Tenslotte 
zou ik me maar stierlijk vervelen als ik 
hiermee zou ophouden. Bovendien doe je op 
deze manier veel mensenkennis op omdat je 
zoveel contacten hebt. Trouwens, wij vinden 
het heel belangrijk dat de oudere mensen 
aangenaam bezig gehouden worden. Daar 
blijven ze jong van!” 
 
1992. Over dit verenigingsjaar kan ik een 
Schakel schrijven maar dat doe ik niet. Marie 
deed wat de leden van haar vroegen, leiding 
geven aan de KBO afdeling Bladel, naar best 
vermogen, al kostte het haar veel kruim. Tot 
1995, waarna ze opfleurde als lid van de 
werkgroep Algemene Activiteiten. In de 
Schakel van november 2000 bedankte 
werkgroeplid Geert Bandsma Marie voor 
haar inzet. Bij de viering van het 50-jarig 
bestaan van de KBO-afdeling Bladel, in mei 
2006, werd Marie in het zonnetje gezet. 
 
Begin 2008 verhuisde Marie van een woning 
in de Gerard Bruninglaan naar Huize 
Kempenland. Daar overleed ze op zaterdag 
22 augustus 2009. De afscheidsdienst werd 
gehouden op vrijdag 28 augustus 
daaropvolgend in de parochiekerk.  
Zoon Leo sprak het slotwoord: 
 
“Ons moeder. 
‘k Gao efkes naor ons moeder. Hoe vaak 
hebben wij dat niet gezegd? Ons moeder 
was het middelpunt van ons gezin. Voor de 
kinderen was het altijd ons thuis. Voor de 
kleinkinderen altijd een warm welkom. Ook 
haar broers en zussen kwamen regelmatig 
bij haar over de vloer. Ook voor hen was zij 
een stralend middelpunt. 
Ons moeder heeft met intense zorg haar zes 
kinderen opgevoed. Veel verdriet had zij om 

het verlies van haar zoontje Gerrie. Na het 
overlijden van ons pap heeft zij er meer dan 
40 jaar alleen voorgestaan. Niets was haar te 
veel om ons een goede toekomst te geven. 
Zij is hierin met lof geslaagd. 
Kinderen, kleinkinderen, achterkleinkinderen 
geven eeuwigheid aan haar leven. Haar 
klein- en achterkleinkinderen waren voor 
haar iets speciaals en oma was iets 
speciaals voor haar kleinkinderen. De tuin in 
de Bleijenhoek was het walhalla voor hen. 
Voetballen, ravotten, spelen, zij genoot hier 
intens van. Het leven gaat verder via hen, in 
haar achterkleinkinderen Sem, Helena, 
Senne, de afgelopen maandag geboren Nora 
en in de vijfde die op komst is. 
Ook de tuin en haar bloemen waren haar 
leven. Vele vierkante meters heeft zij 
omgespit. Bloemen in vele kleuren heeft zij 
gekweekt. Vele groentes en aardappelen 
heeft zij verbouwd. Duizenden potjes heeft zij 
geweckt. 
In de laatste periode van haar leven sloeg 
‘Alzheimer’ genadeloos toe. Zij had het hier 
zeer moeilijk mee. Vaak had ze verdriet en 
werd daardoor somber. Iets wat bij ons 
moeder ongekend was. Maar ook hadden wij 
nu ondanks dit proces onvergetelijke mooie 
momenten met haar. Zij vertelde ons dan 
over vroeger, over haar jeugd op de 
Weebosch, over haar verkeringstijd met ons 
pap, over haar toekomstdromen in haar 
jeugd. Haar ogen straalden dan intens geluk 
uit. 
Ons pap heeft zij erg gemist. Vandaag wordt 
zij voor altijd met hem herenigd. Straks 
begeleiden we ons mam naar haar laatste 
rustplaats. Zij zal nu voor altijd bij ons pa 
komen te liggen. 
Mam, nu ruil jij het aardse bestaan in voor 
het eeuwige. Onze Lieve Heer zal je met 
open armen ontvangen. Wij zeggen nu voor 
de laatste keer ‘houdoe’ tegen je. Jij blijft 
altijd ons middelpunt, je bent altijd ons mam. 
Vanaf vandaag kunnen wij zeggen: ’k Gao 
efkes naar ons pap en ons mam.” 
 
Marie van Overbeek-van der Meijden: 
“Waarmee kan ik je van dienst zijn?”  
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Heeft u ook iets over voor het goede doel? 
 
Het bestuur van KBO Bladel is van mening dat we voor ons 60-jarig jubileum niet alleen voor 
onze eigen leden activiteiten op touw moeten zetten maar dat we best ook eens een keer iets 
mogen doen voor leeftijdsgenoten in ontwikkelingslanden. Daarom hebben we besloten om de 
actie “OUD IN AFRIKA”, die gepromoot wordt door KBO Brabant, mede te ondersteunen.  
De stichting OUD IN AFRIKA is gevestigd te Dordrecht. De stichting heeft geen betaalde 
krachten, daardoor gaat praktisch 100% naar de uitvoerende organisaties. 
Zij houden zich bezig met hulp aan ouderen in Kenia en Ethiopië. Hun programma heet T.O.P. 
zijnde thuiszorg, oogzorg, en pensioen.  
Thuiszorg wordt geleverd door zusters van de orde der Benedictijnen.  
Oogzorg wordt geleverd door een oogkliniek in Nekemte. Het gaat hierbij vooral om 
staaroperaties. Kosten voor een staaroperatie aldaar zijn € 35,00 per oog. Men doet ook 
meestal maar één oog om zoveel mogelijk mensen met zo weinig mogelijk geld te helpen. Zelfs 
€ 35,00 is voor deze mensen vaak niet op te brengen.  
Pensioenen zijn vertaald naar micropensioenen. Het pensioen bedraagt € 55,00 per jaar en 
wordt verstrekt door de zusters van de congregatie. Dat lijkt een klein bedrag, maar het 
gemiddelde inkomen daar is maar ongeveer € 2,00 per maand. 
De missiebusjes die bij de Open- en doe mee dag op 22 mei bij enkele stands zullen staan zijn 
dan ook bedoeld om uw geldelijke bijdrage voor deze actie in te doen. De gelden van KBO 
Bladel zijn bestemd voor oogzorg. 
Het bestuur bedankt u bij voorbaat al voor uw gift en zal later in de Schakel vermelden hoeveel 
er voor deze actie is overgemaakt aan de Stichting. 
                                         Het bestuur 

           
Michel Kuijs “Boomgaard”       Nellie Rühmann “Fruitschaal”                Chris Kneefel  “Flessenwerk” 
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Toon van Gompel 
voorzitter 1996-2002 
 

Antonius Petrus (Toon) van Gompel werd op 
donderdag 26 april 1928 in Bladel geboren. 
Hij trouwde met Theresia Francisca (Zus) 
Aarts, uit welk huwelijk zes kinderen werden 
geboren: twee zonen en vier dochters. Toon 
boerde in de Hofstad (Tuinstraat 6). Toon 
werd vanzelfsprekend lid van de Boerenbond 
afdeling Bladel. In 1966 werd hij bestuurslid. 
Hij zou dat 25 jaar blijven, waarvan 12 jaar 
als voorzitter. Begin 1991 legde hij die 
functie neer, omdat hij van mening was dat 
een bestuursfunctie toebehoorde aan een 
praktiserende agrariër. Toon had zijn bedrijf 
inmiddels overgedaan aan een van zijn 
zoons. De NCB in Tilburg kende hem de 
gouden NCB-speld toe, de hoogste 
onderscheiding van deze organisatie. 
In 1968 was Toon van Gompel mede-
oprichter van de Bedrijfshulpverlening 
Reusel en omstreken. 16 Jaar was hij 
voorzitter van deze organisatie. 
Van 1970 tot 1978 was Toon lid van de 
gemeenteraad. Van 1970 tot 1974 voor de 
partij Gemeenschapsbelangen en van 1974 
tot 1978 van de partij Algemeen Belang. 
Zeven jaar was hij fractievoorzitter. Bij zijn 
afscheid op 17 augustus 1978 sprak Toon: 
“Meneer de voorzitter, geachte 
mederaadsleden, na deze woorden voel ik 
mij verplicht iets terug te zeggen. U bent uw 
inleiding begonnen door te zeggen: 
dienstbaar maken aan de gemeenschap. 
Acht jaar geleden dacht ik: daar kunnen we 
wel aan meedoen en ik hoop dat ik dat zo 
goed mogelijk gedaan heb. Ik heb nu 
gedacht na acht jaar plaats te moeten maken 
voor jongeren. Niet dat ik dit werk moe ben, 
maar wanneer je een gezin hebt met 
kinderen moet je ook eens thuis zijn. U hebt 
wel gesteld: we hebben een krediet 

goedgekeurd van 13 miljoen, maar daar heb 
ik me nooit zoveel zorgen over gemaakt, 
want ik dacht het zal wel goed besteed zijn. 
Dan hebt u gezegd: 49 maal hebben wij 
vergaderd, 2 uur en 23 minuten per 
vergadering. Dat is inderdaad veel, maar ik 
heb me wel eens afgevraagd wanneer ik de 
papieren thuis doorlas, hoeveel kilo ik 
intussen ontvangen zou hebben. Dat heb ik 
hier vanavond nog niet gehoord maar ik weet 
wel dat het verschillende honderden kilo’s 
zijn. Ik heb de stukken thuis allemaal nog 
liggen dus het is misschien nog wel de 
moeite waard het eens te wegen.” 
Van 1973 tot 1996 was Toon van Gompel lid 
van het bestuur van de Rabobank in Bladel 
waarvan 17 jaar als voorzitter.  
 
In 1995 werd Toon bestuurslid en vice-
voorzitter van de KBO afdeling Bladel. Van 
1996 tot 2002 hanteerde hij de (zoveelste) 
voorzittershamer. In de ‘Schakel’ van april 
1996 (jrg. 1, nr. 3) stelde hij zich voor: 
“De redactie van Schakel heeft mij gevraagd 
om als nieuwe voorzitter van onze KBO een 
stukje te schrijven in dit blad. Voor velen 
onder u zal ik heus geen onbekende zijn 
maar voor wie mij nog niet kennen volgt hier 
een korte beschrijving. Mijn naam is gewoon 
Toon van Gompel en ik hoop nog deze 
maand 68 jaar te worden. Mijn adres is 
Tuinstraat 2, waar we nog met z’n tweetjes 
wonen. Vroeger woonden we op Tuinstraat 6 
op de boerderij waar ook onze zes kinderen 
geboren zijn, die allen getrouwd zijn en ons 
ondertussen aan 11 kleinkinderen hebben 
geholpen. Een negental jaren hebben we 
aan de Lange Trekken gewoond in een 
nieuwe boerderij, waar thans een zoon 
woont. 
Het voorzitterschap is mij niet geheel vreemd 
want in de agrarische sector heb ik dat op 
diverse plaatsen mogen doen. Onze KBO is 
echter een totaal andere vereniging met een 
geheel andere samenstelling van leden. Na 
een jaar in het bestuur gezeten te hebben, 
heb ik dan ook ja gezegd, te meer omdat ik 
gemerkt heb dat er met dit bestuur een 
goede basis is om onze oudere 
medemensen nog een hoop levensvreugde 
te geven door middel van de vele activiteiten 
waaraan ze deel kunnen nemen. Ik zou 
eenieder dan ook willen aanraden om dat 
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ook te doen. Ik weet goed dat we het heus 
niet alle ruim 700 leden naar de zin kunnen 
maken maar we doen ons uiterste best om 
elk wat wils te kunnen geven. In de naaste 
toekomst hopen wij te kunnen beschikken 
over een eigen ruimte, zodat aan 
bovengenoemde activiteiten nog meer 
invulling gegeven kan worden. 
Een bijzondere vooruitgang van het laatste 
jaar vind ik de samenstelling van de diverse 
werkgroepen in onze afdeling. Dat maakt het 
besturen een stuk gemakkelijker. Ik wil vanaf 
deze plaats de mensen die zich daar mee 
bezig houden bijzonder bedanken voor hun 
inzet. 
Voorlopig moet ik er een eind aan maken 
anders wordt dit te lang voor onze Schakel, 
maar ik geef u allen een advies: Hebt u 
klachten aangaande onze KBO? Zeg het 
ons. Bent u tevreden, zeg het anderen. Met 
vriendelijke groeten, Toon van Gompel." 
Hoogtepunten in het verenigingsleven tijdens 
zijn voorzitterschap waren de viering van het 
robijnen jubileum in november 1997 en de 
ingebruikname van verenigingsruimte De 
Schouw in november 1999. Persoonlijke 
hoogtepunten waren voor Toon de 
toekenning van een koninklijke 
onderscheiding in 1997 en de toekenning 
van de Mie Moors Memorial in 2000. 

 

 
Mie Moors 1962 

 
In de algemene ledenvergadering van 15 
maart 2002 trad Toon af als voorzitter. Op 
voorstel van het bestuur benoemde de 
vergadering hem ‘met daverend applaus’ tot 
erelid. In de rondvraag vroeg Toon het 
woord. Hij bedankte allereerst zijn vrouw: dat 
hij altijd de ruimte van haar kreeg voor zijn 

KBO-activiteiten. Voorts bedankte hij zijn 
medebestuursleden, vrijwilligers en de leden 
voor hun steun en vertrouwen. Of hij blij was 
vandaag? “Neen, maar er zijn gelukkig 
jongere ouderen, want hij is bijna 74 jaar en 
wil het toch wel wat rustiger aan gaan doen. 
Heel veel dank aan de algemene 
ledenvergadering voor het vertrouwen en 
een bijzondere dank voor de cadeaubon en 
de bloemen.” 
Toon van Gompel overleed in het Maxima 
Medisch Centrum in Veldhoven op 
donderdag 13 april 2006. Op dinsdag 18 april 
daaropvolgend werd hij na een uitvaartdienst 
in de parochiekerk te ruste gelegd op het 
parochiekerkhof. In de Schakel van mei 2006 
(jaargang 11 nummer 5) stond: 
“In Memoriam Toon van Gompel 
Dit eerbetoon aan Toon, die wij moeten 
afstaan als erevoorzitter en vriend van onze 
KBO-afdeling Bladel is een eerbetoon dat 
hem ten volle toekomt. Helaas een laatste 
eer. Wij allen, die hem goed gekend hebben, 
weten wat voor persoon hij was in zijn doen 
en laten als bestuurder van onze KBO. 
Persoonlijk heb ik hem het best leren kennen 
in de collegiale samenwerking van onze 
vereniging. Eerst als lid en nadien als 
bestuurder. Je kon te allen tijde een beroep 
op hem doen; het werd altijd ingewilligd. 
Deze samenwerking bezorgde hem vele 
vrienden. 
Wat maakte hem eigenlijk zo gezien? 
Volgens mij zijn bescheidenheid, zijn 
eerlijkheid, zijn correctheid, zijn inzet voor 
zijn werk en zijn spontaniteit hoe hij streed 
voor de belangen van onze KBO. Nooit zou 
hij voorop lopen als het ging om publiciteit 
rond zijn persoon en zijn werk. Publiciteit en 
eer die hij eigenlijk wel verdiende. Mede door 
zijn inzet en nooit aflatende ijver heeft hij zijn 
KBO zien groeien tot een gezonde en 
voortvarende eenheid. De vele verdiensten 
door het werk dat hij belangeloos voor ons 
verrichtte zijn niet in woorden uit te drukken. 
Hij was ook niet uit op complimentjes. Het 
enige wat hij accepteerde en waardeerde 
was een goede samenwerking in het belang 
van onze ouderen. 
Niet lang genoeg heeft dit plezier mogen 
duren. Voor ieder veel te vroeg heeft God 
Toon tot zich geroepen, daar wij toch nog de 
hoop hadden dat zijn gezondheid terug zou 
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keren. Hij heeft te weinig mogen profiteren 
van zijn vrije tijd. Het had nog zo mooi 
kunnen zijn: samen met zijn vrouw Zus 
genieten van hun kinderen en kleinkinderen, 
waar hij zo verzot mee was. 
 
Bestuur en leden KBO afdeling Bladel.” 

 
Toon van Gompel: een geboren voorzitter. 
Zijn vrouw Zus overleed op 27 oktober 2014. 
Ze werd 84 jaar. 
 

 
Trudy Zegers 

 

De viering van het 40-jarig bestaan 
in 1997 
 
“Grandioze viering 40-jarig jubileum KBO 
Bladel. 
Het feest werd op vrijdag 28 november om 
10.30 uur begonnen met een 
Eucharistieviering in de parochiekerk, 
voorgegaan door pastoor Bertens. De 
gezangen werden goed verzorgd door ons 
eigen seniorenkoor Zanglust onder leiding 
van Jeanne Groenen. Bij binnenkomst kreeg 
ieder een misboekje aangeboden door de 
leden van de werkgroep, die ook de lezingen 
verzorgden en collecteerden. De collecte 
was bestemd voor de Wereldwinkel, een 
goede besteding voor de 
ontwikkelingslanden. Na afloop van de 
Heilige Mis dankte voorzitter Toon van 
Gompel op de eerste plaats de talrijk 
opgekomen leden, alsmede iedereen die 
meegewerkt had aan de samenstelling en 
uitvoering van deze mooie Eucharistieviering 
ter intentie van de levende en overleden 
leden van de bond. 
Om 14.00 uur werd het feest in Den Herd 
voortgezet. Er werd begonnen met koffie met 

gebak. Ceremoniemeester Kees Jansen 
heette de 350 opgekomen leden van harte 
welkom en gaf het woord aan de voorzitter. 
Die bedankte op zijn beurt de leden voor de 
bijzonder grote opkomst. Hij prees verder het 
werk van de diverse werkgroepen, die door 
het organiseren van de verschillende 
activiteiten de taak van het bestuur 
aanmerkelijk verlichten. Hij dankte vooral de 
werkgroep ‘Algemene activiteiten’ die 
hoofdzakelijk het programma had 
samengesteld, waar ze zeker een grote klus 
aan hebben gehad en veel zorg of alles wel 
goed zou verlopen.  
Door de heer Van Limpt werd vervolgens 

een nieuw KBO vaandel onthuld, 
geschonken door de Kring. Het logo 
symboliseert de mens met het dak als 
bescherming. Verder wenste de heer Van 
Limpt de leden van de KBO van harte 
proficiat namens de Kring met het 40-jarig 
jubileum. Hij had veel lof voor het goed 
functioneren van de diverse commissies en 
het groot aantal vrijwilligers die van 
onschatbare waarde voor de vereniging zijn.  
Vervolgens werden drie jubilarissen, die 25 
jaar of langer lid zijn, vereerd met een 
ingelijste oorkonde en een bos bloemen: 
mevrouw Daniëls, mevrouw Peijs en 
mevrouw Van Lierop. Mevrouw Stabel  
(Huize Kempenland) en mevrouw Van 
Gompel (Verpleegtehuis) waren ’s morgens 
al op hun kamer gehuldigd. Hierna werd door 
de leden een lied gezongen, toepasselijk op 
het 40-jarig bestaan van de bond. 
 
Hierna kondigde Kees Jansen wethouder 
Lien Lavrijsen aan als vertegenwoordigster 
van de gemeente. Zij verzekerde dat de 
politieke partijen ouderengezind zijn en dat 
zo’n grote en actieve vereniging zeker niet 
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vergeten mag worden. Het huiskamerproject 
moest volgens haar doorgang vinden, 
ondanks de strubbelingen rond de 
verbouwing van Den Herd. De gemeente 
deed haar best en bleef aandacht besteden 
aan het ouderenbeleid, aldus de wethouder. 
Ook de ‘Zorggroep’ kreeg extra aandacht. Zij 
gaf aan het bestuur een compliment voor de 
grote opkomst van de leden, hiermee 
aantonend dat het een gezonde vereniging 
was. Ze gaf tot slot het advies mee: “Blijf bij 
de gemeente aan de bel trekken.” 

 
De middag werd verder opgeluisterd door de 
groep Brabants Volk uit Kaatsheuvel, die met 
hun liederen en voordrachten over de 
gebruiken in het vroegere Brabant bij 
menigeen nostalgie opriep. De groep, 
bestaande uit drie vrouwen en twee mannen, 
bezorgde de aanwezigen een mooie middag. 
Om 17.00 uur stond een uitgebreid koud 
buffet klaar, waar door ieder naar hartenlust 
gebruik van gemaakt kon worden. Uit de vele 
positieve reacties kon geconcludeerd worden 
dat het feest geslaagd was. De dag werd 
besloten met een drukbezochte receptie van 
19.00 tot 21.00 uur. Afgevaardigden van alle 
afdelingen van de KBO uit Kring De Kempen, 
alsmede vele afgevaardigden van 
verenigingen en instanties uit Bladel kwamen 
de Bond feliciteren. 
Tot slot moet nog vermeld worden dat 
Koninklijke Harmonie L’Union tijdens de 
receptie spontaan een serenade bracht, wat 
door het bestuur ten zeerste werd 
gewaardeerd. In zijn dankwoord bracht 
voorzitter Van Gompel dit nadrukkelijk naar 
voren. (Harrie Korsten, secretaris, in: 
Schakel, jaargang 2 nummer 10, december 
1997) 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Michel Kuijs 
                               

 
 
 
 
 
 
 
 
Gust van de 
Brande 
voorzitter 
2002-2011 
 

Gust van de Brande werd op zondag 11 
januari 1931 in de Leemskuilen geboren. 
Toen hij anderhalf jaar oud was overleed zijn 
vader. Zijn moeder, Marieke, is toen een 
kruidenierswinkeltje begonnen om zo voor 
haar drie zonen, Louis, Door en Gust, de 
kost te kunnen verdienen. Dat winkeltje was 
aan de Markt, naast het toenmalige café 
Vosters. Marieke huurde dat pand van 
Vosters. Tweemaal per week ging ze met de 
handkar rond in Bladel om te venten. Het 
gezin had het niet breed en Gust was de 
enige zoon die mocht gaan leren. Hij volgde 
de avondmulo in Netersel, waar Gust, met 
anderen, altijd te voet naar toe ging. Daarna 
haalde hij nog het praktijkdiploma 
boekhouden. Gust begon zijn carrière bij 
bakkerij Rooijackers. In februari 1953, ten 
tijde van de Watersnood, moest Gust in 
militaire dienst. Datzelfde jaar trouwde hij 
voor de wet met Tiny Gielen uit Bergeijk. 
Toen Gust in 1955 uit militaire dienst kwam 
vond het kerkelijk huwelijk plaats. Ze gingen 
wonen op een bovenkamer aan de 
Molenakkers in Bergeijk. Daar werd hun 
oudste dochter geboren. Na anderhalf jaar 
verhuisde het gezin naar Bladel, waar het 
introk bij moeder Marieke. Toen het gezin 
verhuisde naar de Deken Boexstraat en later 
naar het Gagelplein (nr. 15) verhuisde 
Marieke mee. Ze woonde 33 jaar in het gezin 
van haar jongste zoon, die met Tiny  
6 kinderen kreeg.  
“We hebben altijd een zeer goede band met 
moeder gehad. Er is nooit een verkeerd 
woord gevallen. Ook onze kinderen liepen 
met oma weg. Ze vonden haar geweldig.” 
Gust werkte 14 jaar bij Philips en daarna 
24 jaar als chef de bureau bij Nijhuis Senior 
Aalst. 
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De allergrootste hobby van Gust was 
biljarten. “Ik ben er al vroeg ingerold, want 
toen ik vroeger als kind naast café Vosters 
woonde, mocht ik daar wel eens meehelpen. 
Als ik even de kans kreeg, pakte ik een keu 
en ging ik biljarten.” Gust werd een zeer 
verdienstelijk biljarter die op hoog niveau 
competitie speelde. Voor zijn verdiensten 
voor de biljartsport werd Gust bij gelegenheid 
van zijn robijnen jubileum als bestuurslid van 
biljartvereniging L’Union in 1996 koninklijk 
onderscheiden met de eremedaille in goud 
verbonden aan de Orde van Oranje-Nassau.  
Bovendien werd hij benoemd tot erelid van 
de Koninklijke Nederlandse Biljart Bond. 
Gust was ook vrijwilliger in het 
Verpleegtehuis: als koster en misdienaar.  
Hij viel zelfs een keer in voor een priester! 
 
In 2001 werd Gust bestuurslid van de KBO-
afdeling Bladel en een jaar later hanteerde 
hij de voorzittershamer. Goede en slechte 
tijden werden zijn deel. De gouden bruiloft 
werd gevierd op 27 juni 2003. De wens van 
Gust en Tiny om zo lang mogelijk in goede 
gezondheid ‘op hun eigen’ te kunnen blijven 
wonen, ging niet in vervulling. Tiny overleed 
nog datzelfde jaar op 7 december 2003. Ze 
werd 74 jaar. 
In mei 2006 vierde Gust feest. 
“Beste KBO-ers, onze afdeling Bladel 
bestaat 50 jaar en dat gaan we op een 
gezellige manier vieren want daar is alle 
reden toe. Het is bekend dat onze KBO de 
belangenbehartiging voor alle ouderen in een 
hoog vaandel meedraagt en natuurlijk ook de 
vinger aan de pols houdt bij actuele 
ontwikkelingen, zoals wonen, zorg en 
welzijn. Op het gebied van welzijn worden er 
vele activiteiten georganiseerd, zowel binnen 
als buiten onze huiskamer De Schouw. 
Op de eerste plaats wil ik alle bestuurders 
bedanken, die ervoor gezorgd hebben dat 
onze afdeling nu vijftig jaar bestaat. Hulde 
aan alle bestuurders van het eerste uur die 
met 44 leden van start zijn gegaan. Bij dit 
gouden jubileum wil ik nadrukkelijk de 
waardering van bestuur en leden voor het 
werk van onze Nestorbezorgers uitspreken. 
Deze mensen zijn een belangrijke schakel 
tussen bestuur en leden. Ook via hen weet 
het bestuur wat er bij de leden leeft. 

Verder bedankt het bestuur ook alle andere 
vrijwilligers, verantwoordelijken en allen die 
zich op enigerlei wijze verdienstelijk maken 
voor onze KBO-afdeling Bladel. Ook wil ik de 
organisaties en instellingen bedanken waar 
onze afdeling mee samen werkt en zelfs zeer 
goede contacten mee heeft. Zonder iemand 
te kort te willen doen, wil ik hierbij noemen: 
de gemeente, de Seniorenraad, het O.V.O., 
zorgcentrum Floriaan, Huize Kempenland, 
Stichting Dienstencentrum, GOW. de 
Kempen, KBO Brabant, Kring de Kempen en 
vele anderen. Wij hopen ook in de toekomst 
op een goede samenwerking. 
Een speciaal woord van dank aan de leden 
van onze wervingscommissie, die er intussen 
voor gezorgd hebben dat wij ons ledental 
zagen toenemen met het 1000ste lid.  
Proficiat met deze geste! 
Ook onze sponsoren wil ik in mijn dankwoord 
niet vergeten. Zij hebben mede bijgedragen 
om ons feest de nodige luister bij te zetten. 
Het programma van de feestweek kunt u 
verderop in de Schakel lezen. Wij als bestuur 
en jubileumcommissie hopen dat velen van u 
acte de presence zullen geven bij het 
invullen van onze feestweek en wij wensen u 
veel feestvreugde toe. 
En nu gaan we feestvieren. Bestuur en 
leden, van harte gefeliciteerd met uw gouden 
jubileum!” 
Gust van de Brande, voorzitter.” (Schakel, 
jaargang 11 nummer 5, mei 2006) 
 
Behalve een toast op ‘zijn gouden KBO’ zal 
Gust er ongetwijfeld een hebben uitgebracht 
op zijn nieuwe levenspartner, Maria 
Schuddinck en hun beider toekomst. Ze 
gaven elkaar het jawoord op vrijdag 2 maart 
2007. Lang mocht hun geluk evenwel niet 
duren. Gust kreeg te horen dat hij ernstig 
ziek was. Zijn 80ste verjaardag werd een 
indrukwekkend feest. Daarna keerde het tij. 
Hij overleed op woensdag 26 januari 2011. 
Na de uitvaartdienst in de parochiekerk op 
dinsdag 1 februari daaropvolgend werd hij op 
het parochiekerkhof begraven. Henk Reijne 
sprak een ‘In Memoriam’: 
“Toen in Bladel bekend werd dat Van de 
Brande was overleden, was de algemene 
vraag binnen de KBO: Is dat onze Gust? Hij 
was gedurende negen jaar onze voorzitter en 
als dan wordt gesproken over ‘onze Gust’  
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dan heb je dat verrekes 
goed gedaan. Onze Gust 
was binnen de KBO-Bladel 
een bindende voorzitter, 
een strateeg, een 
bemiddelaar, een harde 
werker en een vriend. Bij 
zijn aantreden als 
voorzitter was er een 
overleg, binnen het 
dagelijks bestuur, waarin 
hij stelde dat het aansturen 
van zo een grote 
vereniging geen werk was 
voor een persoon. Hij 
wilde wel alles weten wat 
er speelde binnen de 
vereniging, maar hij wilde 
zich niet overal mee 
bemoeien als dat niet nodig was. Dat Gust een strateeg was, bewees hij keer op keer in het 
overleg met de besturen van Den Herd en het Dienstencentrum. Nooit vroeg hij teveel en ook 
gaf hij nooit teveel toe aan wensen van andere partijen dan hem was toegestaan.  
De bemiddelaar Gust kwam duidelijk uit de verf binnen het kringbestuur en binnen het overleg 
tussen de besturen van de KBO-afdelingen in 
de Bladelse kerkdorpen. Zijn mening werd 
gerespecteerd omdat zijn inzicht steeds een 
goede aanwijzing was over hoe er verder 
moest worden gehandeld. 
Dat Gust een harde werker was, bewees hij 
door de hele ledenadministratie op poten te 
zetten naar het KBO-model van Den Bosch en 
dit tot aan zijn laatste levensdagen op orde te 
houden. Geweldig, dat hij dat nog heeft kunnen 
volbrengen. 
Niet alleen binnen het bestuur van de KBO was 
Gust een beminnelijk mens. Vele tegenslagen 
in zijn leven nam hij manmoedig op en klaagde 
daar nooit over. Het overkwam hem gewoon. 
Maar als er geluk te vieren viel dan mochten 
zijn vrienden en bekenden daar deelgenoot van 
zijn en mee doen. Voor de KBO-Bladel is het 
overlijden van Gust een groot verlies. We 
wensen zijn ganse familie en vooral Maria heel 
veel sterkte toe om dit verlies te dragen en te 
verwerken. Omhels elkaar in vriendschap en 
verdriet, steun elkaar waar nodig en ga door 
zoals Gust dat zou hebben gewenst.” 
(Schakel, jaargang 16 nummer 3, maart 2011) 
 
Gust van de Brande: ” Goed luisteren naar 
mensen en er samen iets moois van maken.” 
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De viering van het 50-jarig bestaan 
in 2006 
 
“Feestweek van de 50-jarige KBO Bladel. 
Op maandag 15 mei ging de officiële 
feestweek van start met een heerlijke 
fietstocht waaraan zestig mensen 
deelnamen. Door bos en landerijen werd 
gefietst naar Luijksgestel, waar iedereen 
even kon rusten in een grote schuur bij de 
familie Theeuws. Hier was voor ieder koffie 
en een drankje en gebak. Toen weer op de 
fiets terug in de richting Bladel, naar De 
Schouw. Daar stond weer koffie of een 
drankje klaar. Het weer had niet beter 
gekund: niet te warm of te koud en geen 
wind. Een prachtig begin! 
 
Op dinsdag begonnen de medewerkers al 
vroeg met de generale repetitie voor de 
bonte avond. Die hebben ze dan ook 
geweldig op de planken gebracht. Er was 
heel veel herkenbaars te zien. Er werd 
gezongen, gekletst en ook nog goed 
gespeeld met medewerking van onze eigen 
toneelclub, ons eigen zangkoor en 
muzikanten van de Liederentafel 3x3, die 
ook lid zijn van onze KBO. Een heerlijke 
avond die na afloop nog even besproeid 
werd! 

 
Woensdag waren jeu de boules en 
koersballen aan de beurt met demonstraties 
waar alle nieuwe belangstellenden aan mee 
konden doen. Met de hulp van geroutineerde 
spelers lukte het soms nog ook. ’s Middags 
was er in De Schouw gelegenheid om te 
kaarten of te sjoelen en er lagen ook nog 
bordspelen klaar, waar ook nog gebruik van 
werd gemaakt. Er was veel belangstelling 
voor deze middag en natuurlijk was de koffie 
ook weer gratis. 
 
Donderdag waren we al weer vroeg 
aanwezig voor de eerste openbare gymles. 
Een uur gezellig en intensief bezig zijn met je 
lichaam is best heel erg leuk. Ook de 
nieuwelingen konden goed meedoen. In de 
pauze tussen de twee groepen was er weer 
gratis koffie. De groepen zijn best groot en 
misschien moeten we naar de grote zaal 
uitwijken of anders een derde groep starten. 

’s Middags stonden er om 12.45 uur al 35 
mensen te wachten tot de zaal openging in 
Den Herd. Van 13.00 tot 14.00 uur was er 
volksdansen, heel veel dansers. Van 14.00 
tot 15.00 uur was er line-dansen, weer heel 
veel dansers en daarna tot 16.30 uur 
stijldansen voor alle liefhebbers. De zaal was 
de hele middag goed bezet. Er moesten veel 
stoelen bijgezet worden. 
’s Avonds moesten we om 20.00 uur alweer 
aanwezig zijn omdat het Kempisch Orkest 
voor ons kwam optreden. Het zijn senioren, 
en volgens Bartje hebben ze dan wel hun 
beste tijd gehad maar daar hebben wij echt 
helemaal niets van gemerkt. Ze bliezen er 
nog goed op los! Het was een geweldige 
avond waarbij aan het eind nog gezamenlijk 
het feestlied werd gezongen met het orkest. 
Dominee Kaper trok het voortouw bij de 
zang. Een lid van het orkest heeft gezorgd 
dat iedereen de tekst kreeg. Die is gemaakt 
door onze eigen Jeanne Groenen. 
 
Vrijdag zijn we heel fijn aan de grote 
feestdag begonnen met een plechtige H. Mis 
in onze parochiekerk. Het welkomstwoord 
werd verzorgd door onze voorzitter. Eerst 
werd het nieuwe vaandel door de pastoor 
ingewijd. Daarna werd de H. Mis 
gecelebreerd door pastoor Bertens, pater 
Wels en dominee Kaper. De gezangen 
werden verzorgd door ons eigen 
ouderenkoor onder begeleiding van onze 
eigen organist Jos Roymans. Na het laatste 
lied ‘Jubilate’ kwam er een applaus uit de 
kerk. De kerk was prachtig versierd met extra 
bloemen die mee mochten naar Den Herd  
waar ’s middags de receptie werd behouden. 
Ook het vaandel ging weer mee want dit 
moest onthuld worden. Dit werd gedaan door 
de dames Marietje van de Voort en Ine van 
Winkel, respectievelijk de ontwerpster en de 
maakster. De receptie werd zeer druk  
bezocht en in goede banen geleid door 
ceremoniemeester Wim van Lieshout. Er 
werden veel lovende woorden gesproken, 
onder andere door burgemeester S.P. Grem, 
de kringvoorzitter de heer Poppeliers en de 
afgevaardigde uit Den Bosch, de heer  
F. Jansen. Onder het gebruik van een 
drankje en een hapje was het een heel 
gezellige en drukke receptie. Uit andere 
zalen werden nog stoelen bijgehaald. Na 



30 
 

afloop mochten de bestuursleden met hun 
partners gaan genieten van een heerlijk 
diner. Dit hadden ze wel verdiend voor al het 
werk dat verzet is in het afgelopen jaar. 

 
Zaterdagmorgen vroeg moest het vaandel 
alweer terug naar de kerk. Met een 
rouwsluier want in de feestweek waren drie 
van onze trouwe leden: mevrouw Graat, 
mevrouw Lemmens en de heer Wim Tijssen, 
onze beheerder van het eerste uur, 
overleden. Zoals gebruikelijk waren KBO-
bestuursleden met het vaandel aanwezig bij 
de uitvaart. 
Na afloop ging het vaandel weer mee naar 
Den Herd waar iedereen het van dichtbij kon 
bewonderen tijdens de koffietafel. Daarbij 
waren 225 leden aanwezig. De koffietafel 
was heel goed verzorgd door Den Herd met 
zult en leverworst aangeboden door slager 
Baselmans. Hiervoor onze hartelijke dank. 
Het smaakte uitstekend. Tijdens deze 
geweldig goed verzorgde koffietafel werden 
vijf bijzonder verdienstelijke KBO-leden 
gehuldigd. Allen hebben ze tussen de 6 en 
12 jaar in het bestuur gezeten, maar 
daarnaast hebben zij zich verdienstelijk 
gemaakt met ander vrijwilligerswerk in onze 
vereniging. Onze hulde ging uit naar: 
mevrouw Marie van Overbeek-van der 
Meijden, mevrouw Lies van Beers-Peijs, 
mevrouw Gerda Gijsbers-Beckers, de heer 
Harrie Korsten en de heer Nico Soontiens. 
Iedereen ging tevreden van tafel en om de 
tijd te overbruggen naar het muziekgebeuren 
werd er op veel plaatsen een kaartje gelegd. 
Daarna werd de feestweek afgesloten met 
een muzikale voorstelling van Parlando 
Theater. Ze brachten veel oude liedjes, die 
vaak door de zaal werden meegezongen. Uit 
diverse musicals hoorden wij nummers en na 
de pauze speciaal de nummers uit My Fair 
Lady. Na een dankwoord van de voorzitter 
hebben we deze feestweek afgesloten. 
 
Tevens werden wij door onze 
ledenwervingscommissie, de heren Geert 
Bandsma en Harrie van Avendonk, in deze 
feestweek verrast met het inschrijven van 
ons duizendste lid, mevrouw Van Riel die 
daarvoor de nodige bloemen in ontvangst 
mocht nemen. 

We kunnen terugkijken op een zeer 
geslaagde feestweek en dit is allemaal zo 
goed verlopen dankzij de medewerking van 
alle leden die zich hiervoor ingezet hebben, 
zoals de jubileumcommissie, de 
gastvrouwen, de toneelclub, het zangkoor, 
muzikanten, de activiteitenwerkgroep, de 
makers van de Schakel en het kerkboekje, 
die er beide prachtig uitzagen, de maaksters 
van de bloemversiering en de corsages en 
alle stille werkers die niet genoemd willen 
worden maar die altijd klaar staan. Wij willen 
iedereen zonder uitzondering heel hartelijk 
bedanken voor al het werk dat ze verzet 
hebben.  We zullen met zijn allen proberen 
om onze KBO bloeiend te houden zoals ze 
nu is.” (Cootje Wijffels, bestuurslid, in: 
Schakel, jaargang 11 nummer 6, juni 2006)  
   
 

Interview met mevr. Van Sambeeck-
Maas, ons oudste lid 

 

 
 

Waar bent u geboren en opgegroeid? 
Ik ben op 8 februari 1913 geboren in Hulsel. 
Ik was het tweede kind van het gezin. Er 
waren 7 kinderen. We hadden een café, een 
winkel en een boerderij. Toen ik 6 jaar was, 
mocht ik naar school. Een kleuterschool was 
er niet in Hulsel. Op de school waren maar  
2 leerkrachten. Er zaten jongens en meisjes 
in de klas. De jongens zaten vooraan en de 
meisjes achteraan. We hadden een aparte 
speelplaats. 
Ik was een goede leerling en was altijd snel 
klaar met mijn werk. Dan ging ik de blaadjes 
van de bomen tellen. 
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Wat ging u na de lagere school doen? 
Ik ging naar de zgn. naaischool in Bladel. 
Daar heb ik drie jaar gezeten. 
Ik wilde graag schooljuffrouw worden, maar 
dat mocht niet van thuis. Je moest dan naar 
Veghel en dat was veel te ver. Bovendien 
moest er thuis gewerkt worden. Ik ging op de 
boerderij werken. Dat was best zwaar werk. 
Maar ik deed het graag. 
 
Hoe leerde u uw man kennen? 
Piet werkte sinds 1 januari 1931 als 
onderwijzer op de school in Hulsel. Hij kwam 
regelmatig bij ons. Wij konden het samen wel 
goed vinden. We zagen elkaar graag, hoewel 
ik toen pas 17 jaar oud was.  
Toen ik 18 was, kregen we verkering. 
 
Wanneer zijn jullie getrouwd? 
Op 4 augustus 1936, ik was toen 23 jaar 
oud, zijn we getrouwd. Op de Bleijenhoek in 
Bladel stond al 5 jaar een huis leeg. Daar 
had iemand gewoond die tbc had. Niemand 
durfde daar te gaan wonen. Maar de huisarts 
had Piet verzekerd dat het geen kwaad kon 
om daar te gaan wonen. Na ontsmetting van 
de woning gingen wij het huren. Nu konden 
we trouwen, want we hadden een huis. In 
mei 1938 hebben we het huis gekocht en 
daar woon ik nu nog steeds. 

 
Hoeveel kinderen hebben jullie gekregen? 
Er zijn 11 kinderen geboren, waarvan er één 
van een tweeling dood geboren werd. 
Toen onze Jack 26 jaar oud was, werd hij 
ziek. Hij bleek een virus op de hartspier te 
hebben. Hij heeft dit helaas niet overleefd. 
Hij was bijna 2 jaar getrouwd en er waren 
nog geen kinderen. Hij was onderwijzer in 
Netersel. Deze periode was voor ons heel 
zwaar, als het nu zou gebeuren had hij het 
waarschijnlijk overleefd.  
 
Er zijn dus nog 9 kinderen in leven? 
Ja, en er zijn 27 kleinkinderen en 38 
achterkleinkinderen. Als de hele familie bij 
elkaar is, zijn er 100 man. Dat was bijv. toen 
ik mijn 100e verjaardag vierde. 
 
Wanneer is uw man gestorven? 
Op 17 mei 2000. Hij is 90 jaar mogen 
worden. Hij was in het Bladelse leven altijd 
heel actief en dus weinig thuis. Hij was 

bijvoorbeeld dirigent van het KBO-zangkoor. 
Als hij thuis was kon hij mooie verhalen 
vertellen. 
 
Dan had u het erg druk met zo’n groot 
gezin? 
Ik heb altijd hard gewerkt en geprobeerd 
goed voor iedereen te zorgen. 
 
Hoe bent u in het bestuur van de KBO 
gekomen? 
In 1979 kwam de toenmalige voorzitter 
Janus Adriaansen vragen of mijn man 
secretaris wilde worden, maar omdat hij het 
al zo druk had, bedankte hij daarvoor. Toen 
werd aan mij gevraagd of ik die taak op me 
wou nemen. Dat heb ik gedaan en zo ben ik 
in het bestuur gekomen. Zes jaar lang heb ik 
de functie van secretaris van Net Verhoeven 
overgenomen. Daarna heb ik nog 6 jaar als 
bestuurslid gefunctioneerd. Harrie Korsten 
nam het secretariaat over en Frie Roymans 
was toen voorzitter. 

 
Wat voor activiteiten waren er bij de 
KBO? 
Volksdans, kaarten, biljarten, zwemmen en 
gym waren de belangrijkste activiteiten. Er 
was ieder jaar ook een reisdag. Daar deden 
we vaak aan mee. De 8-daagse vakantiereis 
kwam ook elk jaar terug, maar daar hebben 
we nooit aan mee gedaan. 
In 1981 was er het 25-jarig jubileum van de 
KBO. 
Ik heb nog heel veel jaren meegedaan met 
koersbal. Dat vond ik heel leuk en ik kon het 
best goed. 
 
Kunt u het geheim verklappen hoe je oud 
kunt worden? 
Nou, gewoon hard werken en matig zijn met 
eten en drinken. En verder moet je een 
beetje geluk hebben, want als je pech hebt 
word je niet oud. 
 
 

 
 
 
 
                       
Trudy Zegers 
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Interview met twee voorzitters 
Van alle voorzitters die de KBO van Bladel 
heeft gehad, zijn Kees Jansen en onze 
huidige voorzitter Ton Goossens nog in ons 
midden. Die twee konden dus geïnterviewd 
worden. 
Ik heb ze dezelfde vragen voorgelegd, 
waarop ze hun antwoord konden geven. 
Tussen de vragen door ontstond ook 
verschillende keren een gesprek waarbij  
wel eens werd afgeweken van de vraag 
maar dat maakt zo’n vraaggesprek alleen 
maar levendiger. 

 
Waar ben je opgegroeid en wat was je 
beroep? 
Kees: Ik ben in 1933 geboren in 
Valkenswaard. Op mijn 14e jaar ben ik gaan 
werken bij Willem II, een sigarenfabriek. 
Toen ik 20 jaar was werd ik opgeroepen om 
mijn dienstplicht te vervullen.  
Na de dienstplicht, ik was al actief in de 
jeugdbeweging, ben ik gevraagd om als 
vrijgesteld leider te gaan werken bij de 
Katholieke Arbeiders Jeugdbeweging (KAJ) 
in Oss en omgeving en in het land van Cuyk. 
Op mijn 26e werd ik benoemd als algemeen 
leider van de Levensschool in Bladel, een 
instelling die werkzaam was in de gehele 
Kempen. Deze benoeming was mogelijk, 
omdat ik met succes cursussen en trainingen 
voor deze functie gevolgd heb.  
Ik ben 20 jaar werkzaam geweest bij de 
Levensschool. Daarnaast volgde ik in de 
avonduren en zaterdags drie jaar de 
urgentieopleiding Maatschappelijk Werk in 
Eindhoven. Door het bestuur ben ik in de 
gelegenheid gesteld twee jaar een dag per 
week de Voortgezette Opleiding 
Maatschappelijk Werk in Amsterdam te 
volgen. Na 20 jaar Levensschool, ben ik 
benoemd tot directeur van de Sociaal 
Pedagogische Dienst Eindhoven en de 
Kempen, de SPD. Deze instelling heeft tot 
taak het ondersteunen van de ouders en het 
gezin met een verstandelijk gehandicapt 
kind. Momenteel functioneert de SPD onder 
de naam MEE. Op mijn 62ste ben ik met 
pensioen gegaan.  
Ton: Ik ben geboren in Hoogeloon. Op mijn 
twaalfde ging ik naar een juvenaat in Etten-
Leur en heb daar mijn MULO-diploma 
behaald. Daarna naar Oudenbosch om op 

HBS-niveau te komen. De HBS heb ik in 
Eersel verder afgemaakt. Toen kreeg ik een 
baan bij de CHV. Naast de hele werkweek 
daar volgde ik aan de Katholieke 
Leergangen in Tilburg de opleiding  
MO-A wiskunde op zaterdag en 
woensdagavond. Het laatste jaar van die 
opleiding ben ik bij de CHV weggegaan en 
ben ik in Strijp twee halve dagen per week 
les gaan geven aan een vormingsklas voor 
meisjes. Ik gaf rekenen en wiskunde. Daarna 
kreeg ik een baan op het Van Maerlant-
lyceum in Eindhoven.  Na mijn MO-A heb ik 
ook nog mijn MO-B wiskunde gehaald. 

   Ton Goossens             Kees Jansen 
 
Ik heb op het Van Maerlant met veel plezier 
ruim 38 jaar wiskundelessen gegeven en de 
laatste 10 jaar was ik tevens tweede fase 
coördinator. In 2008 ben ik met vervroegd 
pensioen gegaan.  

 
Hoe en wanneer ben je in contact 
gekomen met de KBO? 
Kees: In de periode 1993/1994 ben ik 
diverse keren bij vergaderingen van het 
KBO-bestuur op hun verzoek aanwezig 
geweest.  
Ton: Toen ik met vervroegd pensioen ben 
gegaan, zijn mijn vrouw en ik lid van de KBO 
geworden. Ik ben door het bestuur benaderd 
met de vraag of ik de werkgroep Scholing en 
Vorming wilde komen versterken. Dit heb ik 
afgewezen. Ik richtte een wandelclub op, die 
nog steeds bestaat. Elke woensdag wordt er 
gewandeld.  
 
Hoe en wanneer ben je voorzitter van de 
KBO geworden? 
Kees: Omdat de toenmalige voorzitster, 
mevr. Van Overbeek, te kennen had 
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gegeven dat ze haar voorzitterschap om 
gezondheidsredenen wilde beëindigen en de 
beoogde kandidaat eerst over een jaar 
beschikbaar was, werd mij gevraagd het 
voorzitterschap tijdelijk op me te nemen. 
Ik was dus eigenlijk een waarnemend 
voorzitter. 
Ton: Ik werd gevraagd om me kandidaat te 
stellen om in het bestuur te komen. Dat heb 
ik toegezegd en ik ben al snel vicevoorzitter 
geworden. Toen de voorzitter Gust van de 
Brande ziek werd en kwam te overlijden 
werd ik voorzitter. Ik wilde wel de 
ledenadministratie die Gust ook bijhield, 
doorgeven aan iemand anders., Dat werd 
Henk van Winkel. 

 
Hoeveel bestuursleden waren er? 
Kees: Er waren toen ongeveer  
11 bestuursleden. Het was in die tijd wel zo 
dat de voorzitter bijna al het bestuurswerk 
deed. In die tijd was van delegeren van taken 
en verantwoordelijkheden slechts in geringe 
mate sprake. 
Bestuursleden bleven vaak jarenlang in het 
bestuur. De doorstroming was zeer beperkt. 
Ton: Nu zijn er ook 11 bestuursleden.  We 
hebben in het begin van mijn voorzitterschap 
de statuten en het reglement in 
overeenstemming gebracht met die van KBO 
Brabant.  Daardoor vindt er nu regelmatig 
vernieuwing en verjonging in het bestuur 
plaats. Het is nu een bestuur waarin de taken 
goed verdeeld zijn en ieder bestuurslid ook 
daadwerkelijk zijn steentje bijdraagt. 
 
Hoeveel leden had/heeft de KBO? 
Kees: In mijn tijd waren er ongeveer 600 
leden, waarvan de meesten ouder waren dan 
65 jaar. 
Ton: Nu telt de KBO ongeveer 1300 leden, 
waarvan een flink aantal jonger is dan 65. 
 
Wat zag/zie je als belangrijke taken van je 
voorzitterschap?  
Kees: Drie belangrijke zaken waren 
aandachtspunten: belangenbehartiging, 
gezondheidszaken en voorlichting. 
Voorlichting en betere spreiding van taken en 
verantwoordelijkheden binnen het bestuur. 
Door het instellen van werkgroepen en het 
realiseren van een clubblad, Schakel, 

worden de leden steeds bij de activiteiten 
van de KBO betrokken. 
Ton: Zoals ik al eerder zei: verjonging en 
vernieuwing van bestuursleden, verder ook 
het lid zijn van bestuursleden in de diverse 
werkgroepen. Het contact met de leden is 
ook essentieel. Als voorzitter moet je ook 
betrokken zijn bij alle activiteiten zonder daar 
alles te willen regelen. Het aanbod van zowel 
ontspanningsactiviteiten, lezingen en 
cursussen moet in ruime mate worden 
aangeboden. Sociale contacten zijn van 
wezenlijk belang. 

 
Hoe is het met contacten met andere 
KBO’s? 
Kees: Het landelijke KBO-blad “De Nestor” 
werd maandelijks verspreid. 
De “Kring de Kempen” bestond wel, maar 
niet als actief orgaan. 
Ton: “Kring de Kempen” wordt opgeheven 
en daarvoor in de plaats komen er 
gemeentelijke kringen. De “Kring de 
Kempen” organiseerde o.a. de jaarlijkse 
Culturele Dag, biljart- en koersbaltoernooien 
en bedevaarten. Deze activiteiten worden in 
de toekomst georganiseerd door een 
werkgroep waarvan de leden uit de  
19 omliggende KBO’s komen. 
 
Hoe is/was het om voorzitter te zijn? 
Kees: Het heeft me veel voldoening 
gegeven, zeker omdat mijn doelstellingen 
grotendeels gerealiseerd werden. Ook de 
contacten met de leden vond ik fijn. 
Ton: Het voorzitterschap geeft mij veel 
voldoening, ondanks het feit dat er wel eens 
kritiek is en soms onderlinge ruzies bijgelegd 
moeten worden. 
 
Hebben jullie hobby’s? 
Kees: Omdat ik jarenlang in allerlei besturen 
heb gezeten, had ik weinig tijd voor hobby’s. 
Nu fotografeer ik graag en in de tuin werken 
vind ik ook plezierig. 
Ton: Mozaïeken maken doe ik erg graag. 
Ook de hond uitlaten geeft mij ontspanning 
en ik spaar postzegels. Ik had een volkstuin, 
maar toen ik voorzitter werd ben ik daarmee 
gestopt. 
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Overzicht van de bestuursleden 
 
Voorzitters 
Janeke Walen   1956-1965 
Bart Groeneveld   1965-1974 
Harrie van Sambeeck  1974-1974 
Janus Adriaansen  1974-1984 
Frie Roymans   1984-1992 
Marie van Overbeek-van der Meijden  

1992-1995 
Kees Jansen (interim)  1995-1996 
Toon van Gompel  1996-2002 
Gust van de Brande  2002-2011 
Ton Goossens   2011-heden 
 
Secretarissen 
Jet Rooyackers   1956-1958 
Nol Wouters   1958-1959 
Jan van Gerven   1959-1966 
Bart Groeneveld (waarnemend)1966-1967 
Piet Hoskens   1967-1972 
Net Verhoeven   1973-1979 
Greet van Sambeeck-Maas 1979-1985 
Harrie Korsten   1985-1992 
Gerda Gijsbers-Beckers 1992-1995 
Harrie Korsten   1995-1998 
Huub Koenen   1998-2000 
Wim Spijker   2000-2013 
Henk Heesterbeek  2013-heden  
 
Penningmeesters 
Kees Boelens   1956-1965 
Kees Vermeer   1965-1974 
Janus Adriaansen  1974-1974 
Sjaak Klessens   1974-1983 
Frie Roymans   1983-1984 
Jan Mariën   1984-1992 
Gerda Gijbers-Beckers  1992-1993 
Harrie Tielemans   1993-1994 
Rob Spong   1994-1996 
Arnold Worsseling  1996-1997 
Leo Antonis (waarnemend) 1997-1998 
Henk Reyne   1998-2013 
Johan Halman    2013-2016 
Jac van der Aa   2013-heden  
 
Bestuursleden 
Piet Bonants   1956-1959 
Nol Wouters   1956-1958 
Mevrouw van Overbeek-van Kempen 
     1958-1964 
Willem Daniëls   1959-1968 

Willeke Fiers   1964-1969 
Mevrouw Seuntjens  1964-1970 
Mevrouw Kraayvanger  1964-1974 
Toon Lathouwers  1968-1975 
Stannie Daniëls   1969-1983 
Mien Beijsens   1969-1978 
Koos Bax-van Limpt  1970-1976 
Mevrouw Duis-Baselmans 1970-1976 
Anna van der Vliet-Vermeulen 1974-1983 
Frans van Rooy   1975-1982 
Dokus Adams   1976-1984 
Frans van Valenberg  1976-1985 
Toos van Sambeeck-van Bokhoven 
     1978-1993 
Theo Heuveling   1982-1995 
Jan Mariën   1983-1984 
Mevrouw de Leeuw  1983-1988 
Harrie Korsten   1984-1985 
Marie van Overbeek-van der Meijden 

1984-1992 
Greet van Sambeeck-Maas 1985-1991 
Gerda Gijsbers-Beckers 1988-1992 
Niek Soontiëns   1991-2005 
Frans Ahout   1992-1995 
Lies van Beers-Peys  1992-1998 
Anna-Hoskens   1992-1998 
Nel Keijsers-van Eersel  1992-2007 
Kees Keijzer   1994-2003 
Toon van Gompel  1995-1996 
Gerda Gijsbers-Beckers 1995-2002 
Leo Antonis   1997-2009 
Els Elands    1997-2000 
Theo Worm   1997-2000 
Harrie van Avendonk  2000-2015 
Gust van de Brande  2001-2002 
Rita van de Oetelaar  2001-2013 
Mia Gijsbers-de Leest  2002-2008 
Cootje Wijffels-Valk  2002-2013 
Henk Klomp   2005-2007 
Rosemarie Vermeulen-Jasper 2007-2016 
Jopie Koijen-van Bavel  2008-2014 
Toon Daniëls   2010-heden 
Ton Goossens   2010-2011 
Marijke Velthuizen-Everstijn 2011-heden 
Mariet Verdaat-Hermans 2012-heden 
Jet Houbraken   2013-2016 
Corrie van der Kolk  2013-heden 
Jan Evers    2015-heden 
Francy Stevens   2015-heden 
Theo van de Voort  2016-heden 
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Jubileumschakel bij gelegenheid van het 
diamanten jubileum van de KBO-afdeling 
Bladel van 1956 tot 2016. 

 

Recreatiepark De Achterste Hoef   Troprijt 10, Bladel    
Jan van de Ven Elektrotechniek bv  Industrieweg 12, Bladel   
Hendor Pompen bv      Leemskuilen 15, Bladel   
Schippers Europe bv        Rondeel 12, Bladel    
Huisartsenpraktijk Dokter P. Verstijnen  Sniederslaan 105a, Bladel  
De Leest Tegelwerken en Tegels   Bleijenhoek 48, Bladel   
Oefentherapie Cesar De Cirkel   Hofdreef 1, Bladel    
De Vlinder, Praktijk in Yoga    Park Hertenwei 33, Lage Mierde  
Reijnders & Partners      Eikenbos 6 – 8, Bladel   
Mevr. H.M.H. Baijens-Kuijlaars   De Uitgang 19, Bladel   
Drukkerij Kluytenaar     Leemskuilen 13, Bladel   
Qisense       Welsh Divisionstraat 15, Eersel  
Brasserie 't Klavertje Vier    Markt 35, Bladel    
Grand Café Bistro De Verwennerij   Markt 6, Bladel    
Woonservice Senioren     Helmkruid 2, Bladel   
Burgmans Biljarts     Neerrijt 51, Luijksgestel   
Profile Bito       Sniederslaan 63-65, Bladel  
Het Fruit       Zwartakkers 30a, Bladel 
Clemens Bloem & Groen stylisten   Sniederslaan 51b, Bladel 
Notariskantoor van Voskuijlen & Koekkoek  Sniederslaan 158, Bladel 
Compassie Catering     Markt 35, Bladel 
Huishoudelijke Hulp & Co    Rondweg 25, Bladel 
Chinees Indisch Restaurant Wan Sing  Sniederslaan 70, Bladel 
Pius-X College      Tuinstraat 1, Bladel 
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woensdag 9 maart: Algemene Leden Vereniging  met optreden 
van Lya de Haas en Hennie Korsten 

 
zaterdag 21 mei:  Themamiddag “Ontmoeten en Verbinden” 
 
zondag 22 mei: Open - en doe mee dag met o.a. 

gastoptredens van Shantykoor en UI 
 
dinsdag 5 juli:  Verenigingsuitstapje “Op Safari” met picknick 
 
vrijdag 7 oktober:  Seniorenmiddag met Treveris 
 
medio oktober:  Onthulling mozaïekbank 
 
zondag 6 november: Theatershow van Karin Bruers 
 
donderdag 17 nov.: Vrijwilligersavond met de Sfeerheren 
 
zondag 11 december: Kerstviering met medewerking van Myrtha 

Musica en ons eigen koor Zanglust. 
Aansluitend als afsluiting van het jubileumjaar 
een Brabantse koffietafel 

      
 
 


